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Z A P I S N I K  
 
sa 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 18. prosinca 2018. u Gradskoj 
vijećnici, Trg kralja Tomislava 1., Nova Gradiška. 
 
 Sjednicu je sazvala Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća. 
 
 Sjednica je započela s radom u 10,05 sati. 
  
 Po završenom prozivanju Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća utvrdila je da je 
od ukupno 17 izabranih članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 16. 
 
 Nazočni: Ivan Adžić, prof. Igor Babić, dipl.ing.građ., Tomislav Bećirević, Željko Bešlić, 
dipl.ing.šum., Vesna Đapić, Zoran Gazibarić, Vlatko Greiner, Franjo Kikić, spec.admin.publ., Jelena 
Kovre, mag.educ.art., mr. Ljiljana Lukačević, spec.kl.psih., Ljiljana Ptačnik, prof., Marijan Radić, 
Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., Matej Zboril, Marijana Škara Ivković, univ.spec.oec. i Antun 
Škvorčević .  
 
 Izostanak je ispričao Željko Bigović, ing. 
 
 Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Ivana Trupina, mag.oec., zamjenica 
gradonačelnika, Borislav Vidošić, zamjenik gradonačelnika, Davor Rukavina, direktor tvrtke 
Vodovod zapadne Slavonije d.o.o., Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. pročelnika Ureda za gradsku 
samoupravu, Ljiljana Ranisavljević, dipl.oec., v.d. pročelnice Upravnog odjela za financije, Andrea 
Štengl, v.d. pročelnice Upravnog odjela za urbanizam i komunalne poslove, Jasna Lasović, dipl.ing. 
v.d. pročelnice Upravnog odjela za gospodarstvo, Mihaela Đeraj, voditeljica Odsjeka za društvene 
djelatnosti kao i predstavnici sredstava javnog informiranja. 
 
 Zapisnik je vodila Nela Bednarik, stručna suradnica u Uredu za gradsku samoupravu. 

 
Predsjednica Gradskog vijeća, nakon što je pozdravila nazočne i utvrdila da je sjednici 

nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano odlučivanje upitala je članove Vijeća 
da li imaju primjedbi na Zapisnik sa 12. sjednice Gradskog vijeća održane 15. studenog 2018.  

 
Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške temeljem 

članka 116. stavak 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške («Novogradiški glasnik», 
broj 1/18), jednoglasno je usvojilo Zapisnik sa 12. sjednice Gradskog vijeća održane 15. studenog 
2018. godine. 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, predsjednica Gradskog vijeća, upitala je članove Vijeća da li 

imaju prijedloga za promjenu Dnevnog reda 13. sjednice Gradskog vijeća, a kojeg su primili u Pozivu 
za sjednicu. 

 
Budući da prijedloga za dopunu ili promjenu Dnevnog reda nije bilo, Predsjednica Gradskog 

vijeća stavila je prijedlog Dnevnog reda na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće glasujući 16 „ za, nitko „protiv“ temeljem članka 87. stavak 3. Poslovnika 
Gradskog vijeća Grada Nova Gradiška («Novogradiški glasnik», broj 1/18), utvrdilo je 

 
 



2 

 

D N E V N I     R E D 
 

1. Aktualni sat, 
2. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Nove Gradiške za 2018., 
3. Prijedlozi izmjena i dopuna programa na području grada Nove Gradiške za 2018.: 
a) gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture, 
b) održavanja komunalne infrastrukture, 
c) poticanja razvoja turizma, 
d) razvoja civilnog društva, 
e) javnih potreba u području socijalne skrbi, 
f) predškolskog odgoja i obrazovanja, 

 g) promicanja kulture, 
 h) organiziranja i provođenja zaštite i spašavanja za aktivnost Javne vatrogasne 
 postrojbe, 
 i) javnih potreba u području dodatnih usluga u zdravstvu i preventivi,  
4. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Industrijski park Nova Gradiška d.o.o.  za 

razvoj i ulaganje za  2017. i Informacija o poslovanju društva za tekuću 2018. , 
5. Informacija o poslovanju tvrtke „Slavča“ za period 1. 1. - 7. 11. 2017. i tvrtke 

„Vodovod zapadne Slavonije″ d.o.o. za komunalne djelatnosti Nova  Gradiška za 
period 8. 11. - 31. 12. 2017., 

6. Prijedlog programa Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške za 2019., 
7. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi grada Nove 
 Gradiške, 
8. Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu na području grada Nove Gradiške, 
9. Prijedlog odluke o komunalnoj naknadi na području grada Nove Gradiške, 
10. Prijedlog odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2017. 

 

Točka 1. AKTUALNI SAT 
 

ŽELJKO BEŠLIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne i slušatelje radio postaja koje prate 
sjednicu: „Moje prvo pitanje odnosi se na Dječji vrtić koji je, evo hvala Bogu jučer otvoren. Bio sam 
jučer u objektu i ugodno sam iznenađen sa vanjštinom koja me je dočekala, znači objekt je izuzetno 
lijepo opremljen vani, s vanjske strane, međutim ono što sam zatekao unutra nisam očekivao s 
obzirom na situaciju koja je vani. Dakle vrata, odnosno sva stolarija je onakva kakva je, uništena je, 
podovi, dječje igračke su uništene, u dosta lošem stanju, odnosno u onakvom stanju u kakvom je bilo. 
Znam zaista da je u Proračunu za 2019. predviđeno 45.000,00 kn za opremanje Dječjeg vrtića. Iz 
redova oporbe nitko nije u ovih četiri mjeseca, od devetog mjeseca na ovamo, nije prigovarao jer smo 
svi očekivali da se završi taj Dječji vrtić jer znamo da postoje određeni problemi itd. Nadam se da će 
nam Gradonačelnik objasniti da li će ovakvo stanje ostati ili će se to nešto popraviti, odnosno napraviti 
u idućem periodu. 

Drugo pitanje koje bih postavio, 18. svibnja ove godine ste potpisali Gradonačelniče na 
osnovu Odluke koju je donijelo Gradsko vijeće sa izvođačem za postavljanje led rasvjete na području 
grada Nove Gradiške. Moje uvjerenje osobno, a i s ostalim sam ljudima razgovarao da je led rasvjeta 
u Gundulićevoj, Potočnoj itd. po kapacitirana, odnosno da to nije rasvjeta koja je primjerena tim 
ulicama, odnosno tome prostoru. Dakle, imamo prostor gdje je ispod svjetiljke svjetlo, a daljnjih deset 
metara, odnosno u onoj mrtvoj zoni se nalazi nekakav mrak. To je tipa 45., 46. godine kada je bilo 
prvo uvođenje javne rasvjete u gradu Nova Gradiška. Da li ste upoznati s tim, što se događa i da li će 
takva situacija ostati jer ovo je zaista situacija koja nije dobra? Imamo dobar primjer na potezu od 
Nove Kapele prema Starom Petrovom Selu i Godinjaku gdje je javna rasvjeta izuzetno dobra, oni 
imaju nekakve druge, ne znam oni gase rasvjetu valjda u 23,00 sata. Grad bi trebao biti nekakav 
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primjer i mi smo to potpisali i ovo Gradsko vijeće izglasalo da se krene u realizaciju toga posla, 
međutim mislim da taj posao prema do sada viđenom nije dobar.“  

 
VINKO GRGIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne i slušatelje radio postaja koje prate 

sjednicu: „Što se tiče Dječjeg vrtića mi smo ove godine konzumirali dva velika projekta, jedan je 
preko tri milijuna kuna, drugi je nekih 880.000,00 kn. Na prvi je energetska obnova, znači tri milijuna 
kuna, nešto više, to smo imali dovoljno vremena, evo napravili smo, mislim da je ovih dana potpisana 
i okončana situacija i praktično je sve napravljeno kako treba, još nekakve sitne stvari koje će biti 
korigirane i vidimo da ste Vi to primijetili i drago mi je da je to takva situacija. Što se tiče interijera, 
nekako je pred ljeto izišao jedan natječaj na brzinu, jednostavno na brzinu na koji nismo računali i 
zato smo radili onaj Rebalans ako se sjećate baš za te vrtiće i mi smo čim prije nužne stvari u vrtiću, 
govorimo o interijeru, pokušali dogovoriti na vrijednost nekakvih 880, hajdemo reći do 900.000,00 
kn. To nije sve, to je daleko od svega, ali to je nužno da se riješe sanitarni čvorovi, da se riješe novi 
podovi u dvorani i u još jednoj prostoriji, da se riješi grijanje, da se riješi hlađenje, da se riješi pukotina 
u cijevi negdje u dvorištu Vrtića gdje nismo znali i gdje su strašno velike bile režije zbog puknuća te 
cijevi i to smo napravili. Znači od tih 880.000,00 kn 440.000,00 smo dobili od Ministarstva 
demografije i napravili sve što smo mogli ono nužno. Naravno. sljedeće godine ćemo nastaviti, da li 
će to biti 45.000,00 ili nešto više to ćemo vidjeti, ali ostat će još znatna sredstva što računamo s 
obzirom na poboljšanu energetsku sliku sada te zgrade. Režije više neće biti tolike za grijanje, režije 
neće biti tolike za vodu i sve ostalo, tako da ćemo naravno ulagati i sve ove sitne greškice koje su 
tamo da ih ispravimo. Garderobu smo sredili i puno toga, što je najvažnije sanitarne čvorove za djecu. 
Ako ste bili prije, moja djeca idu tamo, to je bilo, nisam smio vidjeti, sada će to biti uređeno, biti će 
riješeno i djeca su se vratila. 

Što se tiče led rasvjete, potpuno dijelim Vaše mišljenje, međutim ako Vas to zadovoljava 14. 
ovoga mjeseca je krenula penalizacija izvođača 2.300,00 ili 2.400,00 kn dnevno dok ne napravi sve. 
Mi imamo izvrsnog nadzornog inženjera koji je čak i iznenadio tu tvrtku, koji je vraćao projekte pet, 
šest, sedam puta u doradu upravo zbog tih rupa, svjetlosnih rupa koje ste Vi danas naveli da oni to 
moraju korigirati jer takav je ugovor. Mi čekamo čim prije da oni se očituju još jednom nakon sedam, 
osam puta jer ne prelazimo prag onaj što smo dogovorili. To je tako, to će sve skupa kasniti ali imamo 
osobnu zadovoljštinu što će svaki dan naš grad biti u Proračunu bogatiji za 2.300,00 ili 2.400,00 kn, 
ali da radimo na tome, isključivo radimo i ovom prilikom se želim zahvaliti gosp. Kruni Trupiniću 
koji je nadzorni inženjer kojeg su pohvalili, nije im drago, ali su rekli da takav odnos ni s jednim 
gradom, ni s jednim nadzornim inženjerom nisu imali. Onako to prođe kroz neke faze, ovaj ne da, 
čovjek zna i želi napraviti kako spada i štiti Grad i za to smo ga angažirali. 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika je li zadovoljan odgovorom. 
 
ŽELJKO BEŠLIĆ odgovorio je da je zadovoljan. 
 
MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ, nakon što je pozdravila sve nazočne i slušatelje radio 

postaja koje prate sjednicu: „Ja imam danas jedno pitanje koje se odnosi na našu zamjenicu za 
gospodarstvo. S obzirom da je pred nama nova 2019. godina mene zanima što naši građani mogu 
očekivati konkretno na području gospodarstva, koje pozitivne promjene se trebaju dogoditi u 2019. 
godini. Konkretno, zanima me da li se planiraju realizirati u 2019. godini i koje kapitalne investicije 
koje bi značile nova radna mjesta, nove pozitivne promjene, nove prihode možda kroz nekoliko 
godina u našem Proračunu i konkretno investicije koje bi značile poboljšanje standarda svih građana 
općenito.“ 

 
IVANA TRUPINA, nakon što je pozdravila sve nazočne i slušatelje radio postaja koje prate 

sjednicu: „Želim iskoristiti priliku i svima čestitati Božić i poželim što uspješniju 2019. godinu. 
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Nadam se da će isto tako uspješno biti i nama, nastavljamo s radom kao što smo i do sada radili i 
bolje. Radimo po pitanju poboljšanja poslovanja u Industrijskom parku, isto tako održavamo 
edukacije, pripremamo i prijavljujemo projektne prijedloge na nacionalne natječaje. Što se tiče 
Povjerenstva za poticanje razvoja malog i srednjeg poduzetništva tu konstantno se okupljamo nas pet 
članova Povjerenstva i konstantno donosimo nekakve inovacije, nekakve nove promjene, 
osluškujemo potrebe i interese naših gospodarstvenika na terenu, tako da smo tu cijelo vrijeme s 
njima u komunikaciji. Očekujemo realizaciju projekta Tehnološki inkubator, dodjelu sredstava 
možda i za CEKOM, Centar kompetencija, a ono što će biti nešto novo što ćemo uvesti ove godine 
je krajem I kvartala kada planiramo održati jedan gospodarski dan kada se malo stabiliziramo, kada 
vidimo u kojem će to prostoru biti, gospodarski dan za naše lokalne gospodarstvenike, poduzetnike, 
obrte čiji će čiji će gosti, kako ćemo još to nazvati, taj okrugli stol biti predstavnici nacionalnih 
institucija i ustanova HABOR-a, predstavnici Županije jer ipak Županija je ta koja bi isto trebala dati 
svoj doprinos u razvoju gospodarstva zajedno s nama. Nove investicije planiramo privući naravno 
kroz rad i poboljšanje rada i poslovanja u Industrijskom parku, a sve ostalo redovno mislim da se 
konstantno neke nove projekte imamo i naravno veselimo se otvaranju nekih novih natječaja što se 
tiče ovih državnih kada se spusta novci iz EU. Svi znamo da nam se bliži programsko razdoblje, kraj 
programskog razdoblja 2014.-2020. i da nam gori pod petama da spustimo što više sredstava i u 
Hrvatsku tj. na nacionalnu razinu i onda oni nama. Isto tako očekujemo da će se približiti ta neka 
krajnja faza dodjele sredstava u vezi ovog fonda malih gradova gdje isto tako gospodarski programi 
će imati neka svoja određena sredstva koja će oni onda za svoje projekte prijavljivati nama na grad. 
Smatram da je naglasak i radit ćemo na tome da je naglasak  na razvoju Industrijskog parka i 
industrijske zone. To je jedino što nam može pomoći trenutno da  stvorimo neka nova radna mjesta i 
na tome radimo konstantno.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnicu da li je zadovoljna sa odgovorom. 
 
MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ: „Vidjeti ćemo 2019.“ 
 
ANTUN ŠKVORČEVIĆ,  nakon što je pozdravio sve nazočne i slušatelje i slušateljice radio 

postaja koje prate sjednicu: „Imam jedno pitanje za Gradonačelnika vezano za Industrijski park. Da 
li mi možete reći da ste zadovoljni razvojem događaja u zadnjih godinu i pol dana s Industrijskim 
parkom? Dio pitanja je kolegica Marijana već postavila i jedan dio smo dobili odgovora na to, 
međutim, stječe se dojam zapravo kako tu imamo stalan jedan zastoj i zapravo taj Industrijski park bi 
trebao biti neka vrsta generatora razvoja našega grada i općenito riješiti problem ove naše mlade 
populacije koja svakodnevno iseljava ih Hrvatske i koja, naravno i iz našega grada, prvenstveno što 
nas brine i to je jedan od glavnih problema s kojima se mi susrećemo i koji nam ljudi zapravo odlaze. 
Nemamo vremena čekati, ljudi završavaju škole, djeca završavaju škole, nemaju posao, idu dalje i 
ljudi odlaze. Definitivno grad nam pomalo pred očima nestaje, bez obzira što raste ovdje u centru i 
oko centra što imamo te neke nove stvari koje nam uljepšavaju grad i taj centar i što se to sve skupa 
uređuje, ne znamo tko će hodati tim ulicama i tko će uživati u tome što nam ovdje u centru raste i što 
se uljepšava. Tako da, pitanje je dakle da li ste zadovoljni i što kanite poduzeti po tom pitanju, 
očekujete li bolje dane za Industrijski park?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Što reći, da kažem nisam, to je dovoljno, međutim moram dati nekakvo 

objašnjenje. Ne znam koliko ste primijetili, mi, odnosno ova uprava ima jedan prioritet, a to je 
izvrsnost. Mi ne gledamo na boje, ne gledamo na spol, na vjeroispovijest ili bilo što drugo, mi 
pokušavamo i trudimo se da angažiramo maksimalno ljude koji će maksimalno pomoći sami sebi, a 
prije svega i nama. Imati ćete izlaganje jednog od direktora Vodovoda zapadne Slavonije za jedno 
pola sata, sat vremena. To poduzeće koje je izišlo iz pred stečajne nagodbe, napravilo čudo i bori se 
i preživjet će i biti će odlična firma zato što imamo dva odlična direktora. Imamo Eko-kong koji je 
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izišao iz one sjene da samo rade sitne i male poslove, već rade čuda, ovo sve što ste nabrojali po gradu 
većina stvari oni rade, povećali su već dva puta plaće, imat će božićnicu, imat će sve ono što trebaju. 
Odlagalište isto tako, ulaze u velike projekte reciklažnog dvorišta, EU projekt sedam milijuna kuna, 
dva i pol milijuna kuna razvrstavanje otpada, imamo čuda, isto tako odlični direktori jedan i drugi. 
Međutim, dogodila nam se jedna pogreška u odabiru, nisam zadovoljan i zato je direktorica izgubila 
naše povjerenje. Mi uskoro raspisujemo i raskinut ćemo ugovor s njom i uskoro raspisujem natječaj 
za novog direktora. Sve sam rekao.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da li je zadovoljan odgovorom. 
 
ANTUN ŠKVORČEVIĆ: „Jesam i nadam se da će i građani biti.“ 
 
LJILJANA PTAČNIK, nakon što je pozdravila sve nazočne i slušatelje i slušateljice radio 

postaja koje prate sjednicu: „Koristim ovu priliku da se i ja pridružim blagdanskim čestitkama, dakle 
svim našim sugrađankama i sugrađanima želimo čestit i blagoslovljen Božić, naravno i uspješnu 
2019. godinu. Na moja pitanja je dijelom odgovoreno, ja bih mogla ponovno o demografiji, ali to 
ostavljam tamo kada bude bilo govora o radu Gradskoga vijeća. Prvo pitanje odnosi se na javnu 
raspravu nastavno na pitanje gosp. Željka Bešlića, naime vidjeli smo da se započinje sa zamjenama 
led rasvjete ali da ne bi bilo „ u očekivanju Godota“.  Na prošloj sjednici Gradskog vijeća spomenula 
sam problem rasvjete u Frankopanskoj ulici, dakle na nekoliko mjesta Frankopanske ulice, sada 
spominjem u Dieneševoj ulici i jako mi je žao što moram reći da evo idući na ovo Gradsko vijeće 
čovjek u gradu me zaustavio i rekao – pa nemamo ni mi u Prvči rasvjete, kako to da Marijan Radić 
nije poveo o tome računa. Dakle, dok ne dođe led rasvjeta i u ove ulice bilo bi eto ipak da se osvijetle 
barem ove ulice gdje je to problematično. To je prijedlog. Svjedoci smo i sjajno okićenoga grada, 
grad je blještav, ono što je meni naročito žao je što oko pet, šest sati od prve adventske nedjelje u 
gradu tijekom tjedna gotovo da nikoga nema. Popodne i pred večer klizalište je prazno, to mi je jako 
žao i žao mi je što nema naših sugrađana, a nema ih vani zato što nema dovoljno dobro osmišljenih 
zabavnih adventskih programa. Dakle, znam da je otvaranje adventskog sajma u petak, ali i do petka 
i danas i sutra i jučer, dakle što je učinjeno i je li učinjeno dovoljno da se iz okolice grada privuku 
ljudi, da raste ova novogodišnja potrošnja i  da nam bude vedro i veselo kao što je to i u ostalim 
gradovima u kojima se slavi Advent jer mislim da je ljudima dosta sivila, crnila i crnih vijesti, ljudi 
se jednostavno žele zabaviti.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Još da objasnim dodatno javnu rasvjetu, ugovor. Mi smo ga mogli 

raskinuti i raspisati novi, znate li koliko traje novi ugovor, odnosno raspisivanje pod uvjetom da se 
nitko ne žali, oko šest mjeseci. Međutim, dogovorili smo se na penalizaciju kako je već po ugovoru i 
oni će raditi dinamikom svojom jer njima je u interesu sada da završe što prije. Hvala na dobroj 
sugestiji i mišljenju da je grad lijepo okićen što se trudimo stvarno da bude tako i iduće godine ćemo 
još više, međutim ja se bojim da mi ne živimo u istome gradu. Ja svaki dan kada imam mogućnosti s 
djecom prošetam tamo i po parku, jer oni se vole šetati po tom parku  i susrećem jako puno svojih 
prijatelja koji dolaze tamo sa djecom, ne dolaze samo iz grada već dolazi i iz okolnih mjesta i svi jako 
puno pričaju o tome i čestitaju. Eto možda dođete baš u trenutku kada nema nikoga, meni se to nije 
dogodilo.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Čini mi se baš da nema dana da se nešto ne događa. Jeste li 

zadovoljna profesorice?“ 
 
LJILJANA PTAČNIK odgovorila je da je zadovoljna odgovorom.  
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LJILJANA LUKAČEVIĆ,  nakon što je pozdravila sve nazočne i Novogradiščanke i 
Novogradiščane koji prate sjednicu putem medija: „I ja se želim pridružiti blagdanskim čestitkama i 
uistinu želim da nas radost Božića nastavi grijati i cijele 2019. godine. Moja dva pitanja usmjerena 
su ka Gradonačelniku. Prvo pitanje odnosi se na Ugovor o darivanju zgrade Vojarne. Dakle 3.12. ste 
u ovoj Vijećnici s ministrom Državne uprave potpisali Ugovor o darivanju novogradiške Vojarne 
Gradu Nova Gradiška i naravno da pozdravljam novi Zakon o raspolaganju državnom imovinom 
Vlade RH slijedom kojeg je i došlo do toga događaja. Pozdravljam naravno i napore i Županije i 
Grada da do ovoga dođe, međutim, Ugovorom koji ste potpisali obvezali ste se darovanu nekretninu 
u roku od pet godina privesti svrsi koja je utvrđena u Odluci, a sukladno toj Odluci u zgradi vojarne 
bi trebao biti učilišni kampus, studentski restoran s pratećim sadržajima, Arhiv i Muzej Šegrta 
Hlapića. Oko toga uistinu i građani koji svakodnevno pitaju, a i naš Klub vijećnika i ja osobno imamo 
uistinu sada velikih dvojbi. Jedno već duže vrijeme stvarate viziju učilišnog kampusa na Trgu 
hrvatskih branitelja sadašnjem, uostalom okruženi smo i danas banerima s vizurom učilišnog 
kampusa na tome mjestu. U ovoj ste godini potrošili već 250.000,00 kn za izradu projektne 
dokumentacije za taj kampus, u idućoj ste godini predvidjeli potrošiti još oko pola milijuna kuna za 
projektnu dokumentaciju i građevinsku dozvolu za taj isti učilišni kampus na Trgu hrvatskih 
branitelja. Mene zapravo zanima kao i građane koji mi postavljaju kao vijećnici to pitanje – gdje će 
na kraju taj kampus biti. Ako će on biti na Trgu hrvatskih branitelja kako ćete objasniti Ministarstvu 
da niste ispoštivali svrhu koju ste potpisali u Ugovoru, a ako će on biti u Vojarni da biste ispoštivali 
Odluku sukladno Ugovoru koji ste potpisali u koji vjetar i zašto je bačeno oko sto tisuća EUR-a za 
projektnu dokumentaciju za ovaj kampus. 

Drugo pitanje ticalo se Vrtića, no ono je već postavljeno. Prateći Proračun, Rebalans i slično 
vidimo na poziciji Gradske uprave stalno je povećanje na stavkama materijalnih rashoda i dodatnih 
usluga. Naravno da ne može iščitati na šta se ona odnose, dakle, zanima me koliko Gradski proračun 
ove godine košta obnova i proširenje voznog parka Grada, odnosno koliko Proračun košta nabava 
vozila koja svaki dan niču u ovom dvorištu Gradske uprave.“  
 
 VINKO GRGIĆ: „Poštovana kolegice, evo odmah da ne dižete paniku u vezi kampusa 
našega i žao mi je što Vas smeta ova slika iza, to je novogradiški kampus. Pa Vi ste sveučilišna 
profesorica, možda ćete Vi raditi ovdje, prije Vi nego ja i zašto Vas to smeta. To je jedna lijepa slika, 
nije u Slavonskom Brodu, nije u Pakracu već u Novoj Gradiški i Vi se cijelo vrijeme okrećete bojeći 
se da nešto neće učiniti ili ne znam ni ja što. Odmah da Vam kažem kakvim 800.000,00 kn, nemojte 
pretjerivati, nemojte iznositi lažna viđenja, riječ je o Ugovoru o 450.000,00 kn potpisan nakon javne 
nabave s projektantima od kojih je 300.000,00 sufinancirano sa sredstvima Ministarstva regionalnog 
razvoja. Nađite mi bilo koji podatak da govori drugačije. S obzirom da se dio sredstava prolongira u 
sljedećoj godini jer su nas konzervatori tražili mišljenje stručne skupine na razini države u 
Ministarstvu kulture mi još nismo dobili suglasnost, a suglasnost nas obvezuje, kada dobijemo tu 
suglasnost, da možemo platiti taj ostatak projektne dokumentacije nakon toga. Ne možemo sada 
platiti, da platimo idemo u zatvor i zato smo stavili u sljedeću godinu taj dio koji trebamo još platiti 
ali 450,000,00 kn i to je to što se tiče samog kampusa. Što se tiče Vojarne evo bio sam neki dan na 
sastanku u Ministarstvu imovine baš sa ministrom Goranom Marićem i izvrstan čovjek koji stvarno 
se trudi i napravit ćemo čuda, ne samo za ovo što smo već napravili, Ugovor nam je stigao, u ovom 
trenutku se nalazi u Katastru i Gruntovnici da prođe i da postanemo pravi vlasnici i da krenemo u 
realizaciju toga projekta. Ta priča nije od jučer, ta priča je od prije godinu i pol dana, u tom trenutku 
mi smo morali nešto prezentirati Ministarstvu što će biti interesantno sadržajem i dobiti lokacijsku 
dozvolu, angažirati projektante, platiti projektante i ići u realizaciju lokacijske dozvole. To je uvjet 
bio, bez toga ne bi dobili. U tom trenutku nismo imalo ovu lokaciju na vidiku već nam je Vojarna 
pokazala se kao moguća varijanta za kampus što smo i napravili projekt, što smo napravili Tehničku 
muzej, odnosno Muzej Šegrta Hlapića i Arhivu zajedno s uređenjem blagovaonice. Međutim, isto 
tako u kontaktu smo bili cijelo vrijeme s Ministarstvom imovine gdje nam je rečeno – vi kada dobijete 
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vi možete promijeniti bilo koji drugi sadržaj, to mi je osobno potvrdio i ministar Marić. Nakon godinu 
i pol dana, evo mi smo u godinu i pol dana imali dvoje izbore, što da kažem, mogli smo promijeniti 
tri gradonačelnika, a isto tako različite ideje i potrebe koje su bitne za naš grad jer projekti koje radimo 
tamo, koje ćemo raditi nećemo ići ako ih budemo morali financirati 100%. Ni jedan projekt iz naše 
uprave se gotovo ne financira 100%, samo što je  najnužnije. Svi projekti, to ćete vidjeti kasnije na 
satu Rebalansa Proračuna financirani su u određenom postotku od 10 pa do 100%. Ako mi imamo 
dva sadržaja jednako vrijedna koja bi mogla biti u Vojarni, ako se jedno financira sa nula kuna, a 
drugo 100% ili 90%, tko je tu blesav da odabere ovo prvo? Ja nisam, barem mislim da nisam, tako da 
ćemo još neke sadržaje tamo uvesti nove, bitno da smo postali vlasnik. U pet godina zatražiti zahtjev 
za prenamjenom i dobiti, ministar je bio vrlo čvrst bio u tome i rekao - nema problema donesite, 
odmah ćemo promijeniti. Tako da se moramo prilagođavati vremenu i prostoru, naravno. 
 Što se tiče drugog pitanja riječ je o voznom parku to ćete dobiti pismenim putem jer ne znam 
sada brojke kakve jesu.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnicu da li je zadovoljna odgovorima. 
 

  LJILJANA LUKAČEVIĆ odgovorila je da želi na oba pitanja odgovore u pisanom odliku. 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Prije nego što dam riječ gosp. Marijanu Radiću koji se 
naknadno javio evo ja ću samo kratko, evo Gradonačelniče želim Vama i vašim suradnicima prenijeti 
pozdrave i izraziti zahvalnost stanovnika MO Urije, posebice zgrada 18, 19, 24 i 26 jer su znakovi za 
regulaciju prometa jučer i danas postavljeni, tako da mislim da će to jako olakšati život nama koji 
tamo živimo. I jedno kratko pitanje, mislim da se već netko referirao na MO Prvča pa evo i ja ću iako 
je tu predstavnik MO, pa dosta ljudi me s onoga područja pita za onaj, da tako kažem, smrdljivi kanal, 
da se to jako osjeti neugodan miris, možda ne ovih dana kada je ovako zahladilo, ali prije, pa da li 
nam nešto možete reći u svezi toga, da li će se tu što promijeniti, tko je za to nadležan i odgovoran.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Zahvaljujem se Vašim susjedima tamo, međutim sto ljudi, sto ćudi, 
nekome je to dobro nekome nije. Mi smo obnovili to sve skupa, napravili novo parkiralište, uredno 
parkiralište, bez rupa, po standardu kako već je i onda smo nekako se loptali i razgovarali s ljudima, 
s Vašim susjedima i s Vama na kraju krajeva kao predsjednicom MO Urije, a i predsjednicom 
Gradskog vijeća koje je najbolje rješenje. Bilo je jako puno prijedloga i jako puno zahtjeva, čak i vrlo 
radikalnih, međutim, mi smo donijeli Odluku na jednoj sjednici Gradskog vijeća da ćemo to povjeriti 
stručnjacima, prometnim stručnjacima koji će to predložiti, napraviti taj projekt, predložiti ga MUP-
u i MUP ako usvoji tako će biti. Evo konkretno ja sam danas dobio jednu anonimnu poruku, ne znam 
od koga, nije bio potpis, referirali su se na tu situaciju da očekuju od mene da još stavim žicu i da 
nazovem koncentracionim logorom. Tako da ima svakakvih sugestija, nisu sugestije, ovo je malo 
drugačije, malo teže, ali nebitno, mi ne možemo svima udovoljiti, mi moramo raditi onako kako 
nalaže Zakon. Meni je žao što ljudi tako smatraju ali Urije, još jednom moram napomenuti, su 
napravljene vrlo korektno urbanističko naselje gdje nema vozikanja od jedne do druge strane. Vi 
možete ući u svoj dio gdje je vaše parkiralište, gdje je vaša zgrada i vratiti se nazad, a ne provlačit se 
jer puno je djece i vrtić je tamo i svašta. To je moj osobni stav, ali evo vidim da su i prometaši na 
tome tragu i napravili, tamo će moći proći vatrogasna vozila, moći će proći servisi nekakvi, Policija, 
Hitna pomoć i to je po meni korektno rješenje, a vi nećete imati problema. Što se tiče mirisa to je isto 
jedno veliko pitanje pogotovo ljudi iz Visoke grede, malo-malo mi pošalju slike potoka Šumetlice, 
malo je u plavoj boji, malo je u crvenoj boji, više ne znam u kojoj. Ja razumijem te ljude, ali ne 
možemo taj problem koji traje godinama, desetljećima, riješiti u jednoj sekundi, ali evo imamo 
rješenja na kraju krajeva, ali tu je veliki napor na kojem radimo već tri godine. Još jednom 
pozdravljam direktora Vodovoda zapadne Slavonije čije je to mjesto odgovornosti i sada mi je 
potvrdio do kraja ove godine u sljedećih desetak dana ide natječaj za pročistač, znači koji će svu 
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fekalnu kanalizaciju grada zajedno sa kanalima prevesti u pročistač u vrijednosti, mi očekujemo 40 
milijuna kuna. Nakon toga pročistača kada očisti vodu raditi će se cijevi u dužini od 8 kilometara koje 
će biti stavljene, odnosno voda će odlaziti u Savu. To znači da naša Šumetlica od Prvče do sliva u 
Savu biti će kvalitetna, biti će čista, identična kao u našem gradu. To znači puno za naše susjede u 
Savskom boku i Visokoj gredi više neće to biti, ali međutim to je projekt koji će se realizirati barem 
dvije godine. Ja se nadam da će biti i prije, ali opet nije do nas jer je užasno velika investicija koju 
smo mi, naš dio Grad što treba osigurati on je osigurao i to je najvažnije. Tako da se nadamo da ćemo 
napraviti puno toga, da ljudi se malo strpe i da ćemo imati kvalitetno rješenje.“ 
 
 MARIJAN RADIĆ,  nakon što je pozdravila sve nazočne i slušatelje radio postaja koje prate 
sjednicu: „Imam dva pitanja gosp. Gradonačelniče za vas osobno. Jedno je, imamo danas ovdje na 
sjednici i gosp. Rukavinu pa bi iskoristio priliku da postavim pitanje Vama, a možda će odgovor dati 
i gosp. Rukavina kada dođe na red. Znate i sami da je ideja naša bila još 2012. godine da na tržnici 
uspostavimo gradsku blagajnu. Ta blagajna je trebala biti višenamjenska blagajna, ne ono što imamo 
danas u prostorima Slavče, nego blagajna koja bi naplaćivala puno toga više, međutim taj prostor 
koristi danas nama EU projekt Aglomeracija Nova Gradiška, a privremeno je rješenje nađeno u 
prostorima Slavče koji ne zadovoljava potrebe naših građana. Pošto znamo da ovih dana se radi 
intenzivno na rekonstrukciji prostora Vodovoda zapadne Slavonije gore na tržnici na katu iznad 
Konzuma pa me interesira da li će se iseliti ovi zaposlenici EU projekta Aglomeracije Nova Gradiška 
i osloboditi prostor da bi Grad mogao pustiti u funkciju gradsku blagajnu. Drugo pitanje se odnosi na 
Prvču. Prije svega koristim priliku da se obratim mojim Prvčanima, dobro znate u Prvči ne svijetli 
jedna jedina žarulja na broju 131. Marijan Radić svaki tjedan obilazi Prvču i zna točno gdje šta gori 
gdje ne, gdje je problem gdje nije. Imali smo problem u gornjem dijelu Prvče gdje smo na intervenciju 
Mjesnog odbora zamijenili pregorjele žarulje, to zna i kolega Bećirević, sa led rasvjetom, a tu jednu 
smo rekli da može čekati onaj dan kada dođe Prvča na red, kada dobijemo zamjensku led rasvjetu. 
Zašto ovo govorim? Gosp. Bešlić je postavio pitanje, mi smo u Prvči prvi uložili prigovor na lukse 
koje obasjavaju naš dio naselja Prvča, kada su postavili prvu led rasvjetu u Preradovićevoj i Prvči 
rekli smo da to nije dovoljno, nije dobro i uložili smo pismeni protest. Ali moje pitanje se odnosi na 
onaj dio gdje je vjerojatno uvažena vijećnica Ptačnik u pravu, Prvča često po noći nema rasvjete. 
Zašto? Dovoljno je da padne malo snijega mi ostanemo bez struje dan, dva. Znate zašto? Prvča je 
jedino naselje koje je spojeno na nekakav vod koji vodi od Stare Gradiške pa napaja, ne znam tamo, 
Poljane i Prvču. Cijeli grad ostali ima struju, mi nemamo, evo sada kada je pao prvi snijeg mi smo 
bili dan i pol bez struje, tako nemamo ne samo po noći, nemamo ni po danu struje. Džabe led rasvjeta, 
džabe ovo, džabe ono, pa molim Gradonačelniče, mi smo kao Mjesni odbor uputili dopis HEP-u 
Ispostava Nova Gradiška, ali do dan danas nismo dobili nikakav odgovor, da intervenira Gradska 
uprava i Gradonačelnik osobno da Prvča bude spojena kao i sav ostali grad na mrežu da zajedno 
dijelimo sudbinu s ostalim građanima ovoga grada. I znate što je još najtragičnije mojim Prvčanima, 
trafostanica je u Prvči locirana, ali mi se iz nje ne snabdijevamo strujom, dobar dio ne cijeli dio Prvče, 
dvije trećine, jedna trećina Prvče je, dvije trećine nisu, pa Vas molim da upotrijebite svoj ugled i sve 
ostalo da Prvča bude jedinstvena, da svi zajedno dijelimo istu sudbinu.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Evo odmah ću na to drugo odgovoriti, nisam imao tu informaciju, sada 
imam i poduzet ćemo sve sa HEP-om, a imamo, moram naglasiti da imamo odlične odnose sa gosp. 
Poleto i sa gđom. Balašević u Slavonskom Brodu i do sada sve ono što smo trebali rješavati riješili 
smo na zajedničko, na obostrano zadovoljstvo. Što se tiče gradske blagajne, evo ja ću se opet malo 
prisjetiti ovih priča o našim gradskim tvrtkama koje stvarno postaju uzor i u poslovanju i u plaćama 
i u pozitivnim mjerama prema zaposlenicima itd. Jedna od toga je da se kompletno Vodovod zapadna 
Slavonija i dio Odlagališta preseli u zgradu na tržnici. Naravno riječ je o prvom katu, mislim jedno 
600-tinjak kvadrata koji su zjapili prazni i koji su bili više obojeni grafitima nego nekakvim drugim 
stvarima, koji su bili u roh bau izvedbi i jedna i druga firma ulaze gore. Želimo stvoriti muving u tom 
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dijelu grada, želimo stvoriti da ljudi znaju da je tamo, da će biti sve na jednom mjestu, a uvjeti u 
sadašnjoj Slavči su nemogući. To je zgrada vrlo derutna i direktori imaju neke druge planove s tim. 
Tako da u sklopu toga nalazi se u prizemlju prostor jedan lijepo uređen koji je praktično za sastanke, 
za vodnu aglomeraciju za EU projekt. Čim se završe ovi radovi, ja se nadam u roku od mjesec dana, 
negdje do kraja prvog mjeseca, drugi mjesec, oni će na katu osigurati jednu takvu prostoriju i mi 
ćemo moći dislocirati taj vid sastanka i tu potrebu na kat. Ovo će nam biti slobodno i naravno da 
ćemo tu napraviti gradsku blagajnu, jer želimo isto da ljudi ne idu, nekima koji su zapadnom dijelu 
grada njima odgovara Slavča, a drugima ne. Najvažnije je da stvorimo taj muving, da ljudi koji će 
dolaziti na tržnicu, na kraju krajeva ode platiti taj račun, možda nešto i kupe pomognu našim 
proizvođačima OPG-ovcima itd. To će preseliti tamo i mene veseli osobno jer je to ideja koju smo 
već imali prije 4, 5, 6 godina.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika da li je zadovoljan odgovorima. 
 
 MARIJAN RADIĆ odgovorio je da je. 
 
 Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga, Predsjednica Gradskog vijeća zaključila 
je rad po ovoj točki Dnevnog reda. 
 
 
Točka 2. PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA NOVE      
     GRADIŠKE ZA 2018. 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje iznio je Vinko Grgić, gradonačelnik. 
 
 Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

LJILJANA LUKAČEVIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Kada je prošle godine Klub 
vijećnika Socijaldemokratske partije i Hrvatskih laburista komentirao Rebalans za 2017. godinu u 
ovo isto doba i to Rebalans od oko 6,5 milijuna kuna, rečeno je, citiram iz Zapisnika: „Ali, samo 
smanjenje od 6,5 milijuna kuna i nije vam tako strašno kao što se na prvi pogled čini ako uzmete u 
obzir samo činjenicu da je ovo Gradsko vijeće 2014. godine, aludirajući na mandat HDZ-a, 
smanjivalo Proračun i do dvanaest milijuna kuna, tako da ovih 6,5 milijuna kuna i nije takav 
problem.“ Danas, godinu dana poslije umanjujemo Proračun za 12,3 milijuna kuna, Proračun u kojem 
izvršnu vlast ima Socijaldemokratska partija sa decentraliziranim sredstvima kojih 2014. godine nije 
bilo nego je Proračun grcao od dugovanja naslijeđenih od prethodnog SDP-ovog gradonačelnika, pa 
me zanima kako će Klub vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista smatrati i tretirati ovih 12,3 milijuna 
kuna smanjenja? Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice uistinu smatra da je ovo veliko 
smanjenje i da je ovo zapravo veliki problem. Time su potvrđene zapravo naše skepse da se radi o 
nerealističnom planiranju prihodovanja i rashodovanja i ono ključno zbog čega naš Klub ovaj 
Rebalans podržati neće je činjenica da se radi o smanjenju sredstava na onome što nam svima treba 
biti prioritet, a to je Program razvoja gospodarstva gdje vidimo smanjenje sredstava za 8,4 milijun 
kuna, pa je Program razvoja gospodarstva realiziran sukladno Rebalansu sa svega 33 posto. 
Gradonačelnik je već nešto rekao o situaciji s gospodarskim projektima, međutim mi vidimo da je 
ovaj Tehnološki inkubator, odnosno pripremne aktivnosti za uspostavu Inkubatora predviđene sa 1,2 
milijuna kuna realiziran, ali kako? Koliko vidimo iz Proračuna, odnosno Rebalansa, povećanjem 
sredstava od prodaje imovine u vlasništvu Grada za 111 posto u odnosu na planirano, ulaganje u 
poslovnu infrastrukturu Razvojne agencije planirali ste sa 6,8 milijuna kuna. Rebalansom se ta stavka 
svela na samo 1,5 milijun kuna što je svega 22 posto od godišnjega plana. Ulaganje u CEKOM – 
Centar kompetencija, predvidjeli ste sa 3,5 milijuna kuna, Rebalansom tu stavku svodite na svega 
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pola milijuna kuna, to jest realizirano je samo 15 posto planiranih sredstava i to opet povećanjem 
sredstava od prodaje imovine u vlasništvu Grada sa predviđenih 25.000,00 kuna za dodatnih 
104.000,00 kuna što je index od 516 posto. U poticanju novih zapošljavanja i očuvanje postojećih 
radnih mjesta po kretanjem gospodarskih aktivnosti planirali ste uložiti 100.000,00 kuna, a 
Rebalansom ste to smanjili na 50.000,00 kuna, dakle realizacija svega pedeset posto. U poticanje 
obrtništva planirali ste uložiti 100.000,00 kuna, uložilo se samo 760.000,00 kuna i tako dalje i tako 
dalje. Nije bolja situacija ni s Programom komunalne infrastrukture gdje je od planiranih ulaganja u 
gradnju objekata i uređaja rebalansom došlo do smanjenja za 36 posto. Ostalo je kako god Vi to tvrdili 
u prethodnom izlaganju, dosta nerealiziranih ili jedva započetih kapitalnih i tekućih projekata i 
nekako nam se čini da nije bilo manje-više planiranih prihoda i rashoda na poziciji gradskih upravnih 
odjela, gradskih ustanova i udruga da bi ova situacija bila i gora. Ono što vidimo i ponovno 
apostrofiramo to je ulaganja u projektne dokumentacije i druge vrste pripremnih radnji gdje je došlo 
i do povećanja planiranih sredstava, pa se vidi evo, potrošnja od 78.450,00 kuna za izgradnju 
projektne dokumentacije za Gradske bazene gdje je došlo do povećanja sredstava 252.500,00 kuna, 
projektna dokumentacija za Gradsku vijećnicu, novu Gradsku vijećnicu o čijoj potrebi smo već 
raspravljali, da ne spominjem Učilišni kampus, to ste me već spočitavali zbog toga sa 250.000,00 
kuna 50.000,00 kuna izrada dokumentacije za obnovu Društvenog doma Nova Gradiška. Ne vidimo 
iz Proračuna iščitati kolika je stavka za izradu projektne dokumentacije za uređenje nove, otvorene 
pozornice na Cvjetnom trgu o čemu se ne da puno čuti za ovom Vijećnicom, ali se projektna 
dokumentacija očito odradila. 144.000,00 kuna nas košta izrada projektne dokumentacije za Centar 
aktivnog življenja Prvča, samo projektna dokumentacija i prijavljivanje na natječaj.  50.000,00 kuna 
za projektnu dokumentaciju sanacije klizišta, gorućeg problema na koju su ukazivali naši građani. 
Jesmo li od ovih sredstava Rebalansom mogli pojačati realizaciju razvoja gospodarstva ostaje pitanje, 
ali s ovim argumentima Klub vijećnika HDZ-a Rebalans neće podržati.“ 
 

FRANJO KIKIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista, nakon što je 
p9ozdravio sve nazočne: „Rebalansom je predviđeno smanjenje Proračuna za oko 12 milijuna kuna 
tako da bi Proračun sada iznosio oko 65 milijuna kuna. Ovih 12 milijuna kuna za koliko je planirano 
smanjenje Proračuna tiču se nerealiziranih projekata iz razdjela 4 i 5 Proračuna i konkretno se odnose 
na sljedeće projekte, to je Gradonačelnik već govorio, a ja ću ih ponoviti. 
To je izgradnja komunalne infrastrukture i objekata u Industrijskom parku, CEKOM, Učilišni 
kampus, energetska obnova Doma kulture. NK Sloga i izgradnja kružnog toka ispred zgrade Gradske 
uprave. Ono što je bitno istači kod tih projekata da se radi o jednim ozbiljnim i velikim projektima 
ali čija je realizacija nije moguća samo sredstvima Proračuna Grada već se čekaju sredstva iz fondova, 
drugih proračuna čija je realizacija je trenutno izostala. Svi znamo pravilo, a Gradonačelnik često i 
sada prije mene to istakao, a to je da bi se moglo povući sredstva iz EU fondova, drugih proračuna i 
tako dalje za projekte, ti projekti moraju biti planirani Proračunom. Upravo tu situaciju imamo sa 
nerealiziranim projektima, ali bitno je reći ovdje da mi od tih projekata nismo odustali, da se ti projekti 
nalaze u Proračunu za 2019. godinu i čim financijska konstrukcija bude zatvorena, odnosno kada se 
povuku ta sredstva iz fondova, drugih proračuna, ići će se na realizaciju tih projekata. Ovim 
Rebalansom smanjen je Proračun 12 milijuna kuna, ali imamo Proračun od 65 milijuna kuna, naravno 
ne mora biti toliko izvršen, ali imamo obećanje da će biti izvršen u tolikom iznosu do kraja godine. 
Mi smo zadovoljni s tim izvršenjem od 65 milijuna kuna, pogotovo jer imam isto egzaktne podatke 
od pročelnice Upravnog odjela za financije da do sada u tolikom iznosu nikada nije bio, ako će biti 
izvršen u tom iznosu Proračun Grada Nove Gradiške. Naš Klub vijećnika će podržati ovaj Rebalans.“ 
 

ŽELJKO BEŠLIĆ: „Ja zaista cijenim ljude koji imaju viziju, zaista cijenim ljude koji gledaju 
daleko, odnosno koji nešto žele i idu prema tom cilju. Međutim, nerealne vizije, to je utopija. Nerealne 
vizije, to je utopija. Spomenuto je za ovom govornicom da je ovo najveći Proračun – pa normalno je 
da je ovo najveći Proračun kada je dio sredstava oslobodila Vlada prema jedinicama lokalne 
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samouprave, odnosno dobar dio sredstava je povučeno u tom smjeru. S obzirom na ovu realizaciju 
Proračuna ja se pitam da li će vijećnici SDP-a vjerovati i onom Proračunu od sto milijuna kuna. Kada 
smo imali Proračun, kada smo ga zaista realno rekli da je prevelik od 76 milijuna kuna pa smo ga 
sada spustili na 65 milijuna kuna. Zadnja HDZ-ova vlast koja je bila, bila je 58 milijuna kuna koliko 
se sjećam. Mislim da je toliko bilo, milijun, dva gore, dolje ili više, ali moramo znati da se vremena 
mijenjaju, da je dotok sredstava i da je konsolidirana situacija koja je ostala iza HDZ-ovog 
gradonačelnika. Toliko o tome, a zaista mi je malo čudno da će netko glasati, normalno vi ćete glasati 
po svom uputstvu kako ćete glasati, ali zaista mi je nerealno da se nakon ovoga smanjenja od dvanaest 
milijuna kuna vi vjerujete još u Proračun od 2019. na sto milijuna kuna. Ako idemo s tom logikom 
onda u principu ne znam zašto uopće i raspravljati o nekakvom proračunu, da li je proračun akt o 
kojem se uopće treba raspravljati, već ćemo dati aktualnoj vlasti otvorene ruke pa fino idemo prema 
onim projektima koji vi smatrate da bi se mogli, odnosno trebali realizirati. Mislim da nema potrebe, 
dovoljno stabilnu većinu imate da to napravite. To je moje zapažanje.“ 
 

MARIJAN RADIĆ: „Kolegice i kolege, Proračun, da li ste se nekada zapitali zašto  
gradonačelnik pada na donošenju Proračuna, a ne pada na izvršenju Proračuna?  U našim glavama 
svi smo mi, većina vas radi, a neki smo radili. Kada je direktor neke tvrtke, on odgovara za realizaciju 
na kraju godine i onda pada ili ostaje, a gradonačelnik on na predloženom proračunu pada ili ostaje. 
Obrnuta situacija i to nas stalno buni. Zašto ovo kažem? Proračun – to je planska jedinica veličine za 
365 dana aktualne godine, ali planska veličina za neko buduće razdoblje koje može biti četiri, pet ili 
osam godina i to nas buni. Ovdje je rečeno da je manjak, ne znam od planiranog izvršenja od 12 
milijuna kuna. Oni mogu biti i pedeset i da bude vrlo uspješan, da bude odličan. A kada nije dobar? 
Nije dobro samo onda kada se predloži, kada nema vizije, tad gradonačelnik pada. To je u svim 
jedinicama lokalne samouprave. To je postulat, to je abeceda demokracije. Zbog toga je samo vizijom 
ovaj Gradonačelnik, ovi suradnici njegovi, zamjenici i najbliži suradnici zaslužuju najbolje pohvale, 
dapače. Mislim da bi trebalo možda, možda bi ga trebalo na usvajanje Proračuna tražiti zašto ne još 
nešto, a to treba raditi oporba. Na rebalansima, na izvršenjima proračuna, tu je stvar jasna, čista, pa 
bih htio pozvati u buduće sve svoje kolegice i kolege, pogotovo iz mog Kluba, već sada počnite 
bilježiti, već sada počnite planirati da 2020. godina naš Proračun bude i 150 milijuna kuna s pravom 
vizijom za svoje dijelove grada.“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Šezdeset pet  milijuna kuna, znate li vi koliki je to novac? I koliko je truda 
i napora učinjeno da dođemo do toga? Naš izvorni Proračun nije više od 40 milijuna kuna. Ja sam 
mogao ostati na tome, doslovno ne radeći ništa već pustiti rutinu ureda da radi već kako je i reći imam 
40 prihoda, imam 40 rashoda i Bog te poživio. Ne radim ništa. Ne bih se išao naslikavati okolo po 
klubovima, po kućama, kako tko ispeče čobanac tako pozove i gradonačelnika, kako tko skupi, 
napravi fiš, gradonačelnik kod njega. Ja se divim kako se ljudi nalaze u to vrijeme da odu svaki dan 
negdje, mene to čudi. Meni i fiš i čobanac idu na nos jer ih više ne mogu vidjeti, zašto? Zato što se 
ubijam. Zato što stvaramo dodatnih 25 milijuna kuna koji nisu naši. Od koga? Od fondova, od 
ministarstava, od europskih fondova, od svega. A možemo i bez toga. Ja bih danas bio frajer sto posto 
rješenje, sto posto realizirao sve, apsolutno sve. Mi ulazimo u svako, svako polje gdjegod osjetimo, 
znači naša Uprava ima zadatak kada god se najavi nekakav fond, ulazimo u njega, borimo se. Strašno 
se borimo da nešto napravimo za ovaj grad. Doslovno smo komandosi u tome, ali ne i kamikaze, jer 
da smo kamikaze onda bi ovih 12 milijuna propalo u zemlju, a oni će biti realizirani u sljedećem 
periodu, odnosno u sljedećoj godini. Osim toga, nas iduće godine očekuje ogroman investicijski 
ciklus. U ovom trenutku su barem petnaestak građevinara na četvrtom katu u našoj upravi koju 
uređuju prostor veličine 200 kvadrata s kancelarijom, s prostorom, posebnim prostorom za 
Tehnološki inkubator 30 milijuna kuna, sa CEKOM-om posebnim prostorom, kancelarijom za 
CEKOM 109 milijuna kuna, Fond malih gradova ili ITU sa sto milijuna kuna, širokopojasni Internet 
sa oko sto milijuna kuna, GIS sustavi i sve ono što digitalizacija grada isto XXY novaca koliko nas 
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čeka. Nismo niti jedan projekt, hajdemo reći propustili, sve smo napisali, sve smo odradili samo 
čekamo stav, pozitivan stav ugovor i mišljenje ministarstva ili fondova da to napravimo i to ćemo 
napraviti i faliti će nam puno ljudi. Puno mladih ljudi će nam faliti i morati ćemo naći načina da ih 
zaposlimo i da oni žive s tim projektom i da rade i ono što je Marijan rekao za pola godine da idemo 
na povećanje, rebalans Proračuna za sljedeću godinu, još veći. Neka mi pokaže bilo tko, koju stavku 
nismo realizirali, a da nije do nas. Mogli smo reći idemo u to, pa nismo napravili, a u povijesti je bilo 
i te kako puno takvih stavki i te kako puno. Nestao, pojeo mrak. Nema ništa. Mi smo sve napravili. 
Užasno veliki napor, užasno veliki trud, ali zadovoljstvo je kad čovjek ima rezultate, to ga ispunjava 
i to mu daje motivaciju da krene dalje i da napravi dalje. Svih dvanaest milijuna kuna su opravdani, 
odlaze u sljedeći period i s veseljem ćemo ih realizirati.“ 
  
 Budući se za raspravi nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Izmjene i 
dopune Proračuna na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, bez „suzdržanih“ od 
glasovanja, na temelju članka 39. stavak 1. Zakona o proračunu („Narodne novine“, broj 87/08, 
136/12 i 15/15) i članka 34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, 
broj 1/18), donijelo je  
 
 

IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA 
 NOVE GRADIŠKE ZA 2018. 

 
KLASA: 400 – 06/18 – 01/09 
URBROJ: 2178/15-01-18-3 
 
 (Izmjene i dopune Proračuna prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 3. PRIJEDLOZI IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA NA PODRUČJU GRADA 
     NOVE GRADIŠKE ZA 2018.: 

a) gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture, 
b) održavanja komunalne infrastrukture, 
c) poticanja razvoja turizma, 
d) razvoja civilnog društva, 
e) javnih potreba u području socijalne skrbi, 
f) predškolskog odgoja i obrazovanja, 

 g) promicanja kulture, 
 h) organiziranja i provođenja zaštite i spašavanja za aktivnost Javne vatrogasne 
 postrojbe,       

      i)   javnih potreba u području dodatnih usluga u zdravstvu i preventivi, 
 
 
a) gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

IGOR BABIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista, nakon što je pozdravio 
sve nazočne: „Klub vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista je razmotrio Prijedlog drugih izmjena i 
dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u gradu Nova Gradiška. U materijalima smo 
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dobili, znači Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture sa sjednice 30. studenog 
2017. Imate u tablicama i ja ne bih ovdje puno dužio jer Gradonačelnik je nedavno u Prijedlogu 
rebalansa objasnio najveću promjenu. Odnosi se na izgradnju kružnog toka u centru grada jer je tu 
najveća razlika, prije je bilo predviđeno 5,200.000,00 kuna a sada je na 2,800.000,00 kuna za javne 
površine upravo zbog ovog razloga odlaganja, odnosno raskidanja ugovora s izvođačem i 
raspisivanjem novog natječaja. Tu je najveća razlika i Klub SDP-a i Hrvatskih laburista će prihvatiti 
ovaj Prijedlog drugih izmjena i dopuna.“ 
 

ŽELJKO BEŠLIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Prijedlog drugih izmjena i dopuna 
Programa građenja komunalne infrastrukture u gradu Nova Gradiška za 2018. godinu u izvornom 
Proračunu za 2018., znači u prvom Proračunu koje smo donijeli koncem prošle godine planirano 
13,220.000,00 kuna za infrastrukturu. U Rebalansu je smanjeno na 7,300.000,00 kuna jer je viđeno 
da neće biti realizirano Reciklažno dvorište sa 4,600.000,00 kuna, da bi se u drugom Rebalansu sve 
skupa umanjilo još na 4,720.000,00 kuna, tako da je od izvornog Proračuna realizirano 35%, od 
rebalansiranog Proračuna 64%. Neodgovorno i neozbiljno nabijanje i pumpanje Proračuna. Ubacili 
ste kružni tok u centru grada sa stavkom od dva milijuna kuna, a taj objekt biti će izgrađen iz drugih 
izvora financiranja, a znate i sami iz kojih. U 2018. godini izbačen kružni tok, Ulica Mala, Trenkova 
ulica sa pet milijuna kuna, te Reciklažno dvorište sa 4,600.000,00 kuna. To su objekti koji su planirani 
a nisu realizirani u ovoj godini, te Trafostanica je izgrađena prošle godine, a situirana je ove godine 
u Odlagalištu. Ovaj način planiranja je nerealan i Klub Hrvatske demokratske zajednice  neće ga 
podržati jer je takav hollywoodski način kreiranja Proračuna nastavljen i za 2019. godinu.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ja bih zaista molila uvažene vijećnice i vijećnike da se 

prestanu šetati jer ja u koliko ne bude red u vijećnici, bez obzira na ozbiljnost, ću prekinuti sjednicu. 
Točke su vrlo ozbiljne i ako neki od nas može cijelo vrijeme sjediti izvolite i vi drugi.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio stavila je ovaj Prijedlog izmjena i dopuna na 
glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, bez „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 67. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne 
novine“, broj 68/18), članka 33. stavak 13. Zakona o održivom gospodarenju otpadom („Narodne 
novine“, broj 94/13 i 73/17), te članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

gradnje objekata i uređaja   
 
KLASA: 363 – 02/18 – 01/12 
URBROJ: 2178/15-01-18-8 
 
 (Izmjene i dopune Programa prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
b) održavanja komunalne infrastrukture 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

IGOR BABIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Klub vijećnika SDP-a i 
Hrvatskih laburista je razmotrio Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 
infrastrukture u gradu Nova Gradiška. Pred sobom imate tablice prvotnog Programa i objašnjenje. 
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Dakle, tijekom 2018. bilo je puno zahvata održavanja javnih površina te ova stavka sa skoro 
2,900.000,00 kuna, povećano na 3,050.000,00 kuna. Uređene su pristupne staze do zgrade Gimnazije, 
rekonstruiran dio prometnica na Urijama, kućni brojevi 17, 24, mislim da je ovdje greška da bi trebalo 
17, 18, 24 i 25. Participiralo se kod uređenja i opremanja dječjih igrališta na Slavči, Zvonimirova 
ulica, Park za pse, Tenis tereni, te došlo do povećanja ove stavke, a u dijelu Programa gdje još najveća 
razlika povećanje potrošnje električne energije za javnu rasvjetu sa 700.000,00 kuna na 870.000,00 
kuna. Nije došlo do povećanja iz razloga rekonstrukcije javne rasvjete u Ulici svetog Roka, kao i 
zbog većeg opsega posla na postavljanju nove božićne rasvjete, tako da Klub vijećnika SDP-a i 
Hrvatskih laburista će podržati ove promjene. “ 
 

ŽELJKO BEŠLIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Prijedlog izmjena i dopuna Programa 
održavanja komunalne infrastrukture u gradu Nova Gradiška – u ovom dijelu mi ćemo u potpunosti 
podržati zato što su veličine koje su zadane i ispoštivane u zadanim veličinama i tako da nema potrebe 
da ulazimo u detalje. Evo, kolega prije mene je objasnio te stavke koje su bile i u ime Kluba HDZ-a 
mi ćemo podržati ovakav Prijedlog.“ 

 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovaj 
Prijedlog izmjena i dopuna na glasovanje.  

 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 

članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 67. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne 
novine“, broj 68/18), članka 33. stavak 13. Zakona o održivom gospodarenju otpadom („Narodne 
novine“, broj 94/13 i 73/17), te članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
održavanja komunalne infrastrukture  

 
KLASA: 363 – 02/17 – 01/12 
URBROJ: 2178/15-01-18-14 
 
 (Izmjene i dopune Programa prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 
c) poticanja razvoja turizma 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

VLATKO GREINER, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Klub Hrvatskih 
laburista i SDP-a je razmotrio je Izmjene i dopune Programa poticanja razvoja turizma Nove Gradiške 
za 2018. godinu i evo, tablice imate ispred sebe. Neću sada pojedinačno čitati sve, ali napomenuti 
ćemo ovo da iznos namijenjen za sveukupnu realizaciju Programa poticanja razvoja turizma grada 
Nova Gradiška za 2018. godinu iznosi 720.000,00 kuna. Naš Klub će prihvatiti ovo.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a, nakon što je pozdravio sve 

nazočne: „ Klub Hrvatske demokratske zajednice također je razmotrio ove Izmjene i dopune poticanja 
turizma i prihvatiti će ih.“ 

 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovaj 
Prijedlog izmjena i dopuna na glasovanje.  
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Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 32. Zakona o turističkim zajednicama i promicanju 
hrvatskog turizma („Narodne novine“, broj 152/08) i članka 34. Statuta Grada Nove Gradiške 
(„Novogradiški glasnik“, 1/18), donijelo je 

 
 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
poticanja razvoja turizma 

 
KLASA: 023 – 08/17 – 01/72 
URBROJ: 2178/15-01-18-21 
 
 (Izmjene i dopune Programa prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 
d) razvoja civilnog društva 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

VLATKO GREINER, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Klub Hrvatskih 
laburista i SDP-a je proučio Izmjene i dopune Programa razvoja civilnog društva grada Nova 
Gradiška za 2018. godinu. Također imate tu tablicu i evo po članku 2. objašnjenje, dakle iznos 
namijenjen za sveukupnu realizaciju Programa razvoja civilnog društva grada Nove Gradiške za 
2018. od 1,202.453,00 kuna mijenja se u 1,202.209,00 kuna, znači nešto neznatno, ali mi ćemo 
prihvatiti ovo.“ 
 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ u im Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub Hrvatske demokratske 
zajednice također je razmotrio predložene Izmjene i dopune i kako vidimo da nema neke velike 
razlike između prvih, a prve smo također prihvatili, prihvatiti ćemo evo i ove.“ 

 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovaj 
Prijedlog izmjena i dopuna na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški 
glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
razvoja civilnog društva 

 
KLASA: 023 – 08/17 – 01/72 
URBROJ: 2178/15-01-18-22 
 
 (Izmjene i dopune Programa prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 
e) javnih potreba u području socijalne skrbi 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
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VESNA ĐAPIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista, nakon što je pozdravila 
sve nazočne: „U Proračunu Grada Nove Gradiške za 2018. godinu  namijenjen je iznos za 
odgovarajuće programske aktivnosti te za aktivnost pomoć obiteljima, kućanstvima i socijalno 
ugroženim građanima. Proračunom je predviđeno 1,171.100,00 kuna, a ukupno je potrošeno 
1,149.820,00 kuna. Za programsku aktivnost sufinanciranja cijena usluga predškolskog odgoja 
predviđeno je 60.000,00 kuna, a potrošeno je 45.000,00 kuna. Kod programske aktivnosti pomoć 
djeci i mladima slabijeg imovnog stanja predviđeno je 111.200,00 kuna – toliko je i potrošeno i kod 
programske aktivnosti  potpore za novorođeno dijete koliko je predviđeno, znači toliko je i potrošeno, 
a to je 380.000,00 kuna. Kod aktivnosti sufinanciranja Gradskog društva Crvenog križa Nova 
Gradiška, Planom za 2018. godinu predviđeno je 211.600,00 kuna, a potrošeno je 241.350,00 kuna, 
što znači da je za realizaciju Programa socijalne skrbi Grada Nova Gradiška za 2018. godinu od 
1,963.650,00 kuna ukupno potrošeno 1,927.370,00 kuna. Klub vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista 
ovaj Prijedlog prihvaća.“ 
 

LJILJANA PTAČNIK, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnica i vijećnika HDZ-a 
naravno da je razmatrao Izmjene i dopune Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za 
2018. godinu i biti će protiv. Biti će protiv zato što smo iščitali iz ovih Prijedloga izmjena i dopuna 
da nije potrošeno planiranih 300.000,00 kuna jednokratne novčane pomoći umirovljenicima, da je iz 
realizirano 250.000,00 kuna, da naknade troškova ogrijeva korisnicima zajamčene minimalne 
naknade je manji od planiranog za 101.000,00 kuna, da je manja i pomoć hrvatskim braniteljima od 
planirane. Dakle, umjesto 10.000,00 kuna potrošeno je 8.370,00 kuna. Da je sufinanciranje cijena 
usluga predškolskog odgoja, od plana 60.000,00 kuna pa onda prvih Izmjena i dopuna do ovih drugih, 
dakle, od 60.000,00 kuna, iz realizirano 45.000,00 kuna, da je 15.000,00 kuna ostalo prostora da se 
iz realizira i da je ostalo nepromijenjeno, to smo nekako smatrali u ovom nerealiziranom planu da u 
svakom slučaju potpora za novorođenu djecu treba povećati, treba povećati i treba povećati. To je 
ona prilika u kojoj možemo i ponoviti, ponovo reći, čuli smo i Gradonačelnika da će biti potreba 
pronalaska radne snage. Ponovno po tko zna po koji put koristim ovu priliku i upozoravam na 
katastrofalnu demografsku sliku i u samome gradu i u okolici. Upozoravam ponovno na sveprisutno 
iseljavanje i to je tempo koji se ne može ili teško može zaustaviti, ali mislim da tu postoji prostora da 
u sufinanciranju i pred škole pojačanim potporama za novorođenu djecu i tako dalje počinjemo graditi 
jednu sigurniju budućnost ostanka prije svega mladih ljudi u ovome gradu. Kada o tome govorim, 
govorim o tome da danas osjetimo samo manjak učenika u školama i u osnovnim i srednjim školama. 
Vrlo, vrlo brzo osjetiti ćemo manjak i kvalificirane i nekvalificirane radne snage jer ljudi nema. Dakle, 
povećati potpore za novorođenu djecu, ono što nije iskorišteno preraspodijeliti ono što se može, dakle 
u ljudima koji su potrebni, koji imaju više djece. Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice i ja 
osobno, ističem, neće ovo podržati.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovaj 
Prijedlog izmjena i dopuna na glasovanje.  

 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, bez „suzdržanih“ 

članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški 
glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

javnih potreba u području socijalne skrbi 
 
KLASA: 023 – 08/17 – 01/72 
URBROJ: 2178/15-01-18-23 
 (Izmjene i dopune Programa prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
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f) predškolskog odgoja i obrazovanja 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

IVAN ADŽIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista, nakon što je pozdravio 
sve nazočne: „Pred nama je Prijedlog izmjena i dopuna za područje grada Nove Gradiške za 2018. u 
predškolskom odgoju i obrazovanju. Vidljive su izmjene na redovnoj djelatnosti dječjih vrtića s 
6,526.000,00 kuna na 6,872.000,00 kuna. posebno bih podcrtao sufinanciranje Programa za djecu sa 
teškoćama u razvoju gdje Grad podiže poticaj, znači sa 12.600,00 kuna na 23.800,00 kuna. Ovakve 
izmjene, naravno, Klub SDP-a i Hrvatskih laburista prihvaća.“ 
 

LJILJANA PTAČNIK, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnica i vijećnika Hrvatske 
demokratske zajednice naravno, razmatrao je i ovaj Prijedlog izmjena i dopuna Programa. U svakom 
slučaju, kao i kolega vijećnik, pozdravljamo povećanje redovite djelatnosti Dječjeg vrtića. Ovom 
prilikom apeliram, potrebno je dakle da se i u Vrtiću držimo pedagoškog standarda kao što samo Vrtić 
nema medicinsku sestru, a trebao bi imati pa je to nekakva platforma promišljanja za u buduće i 
naravno pozdravljamo, iako mislimo da nije to u punoj mjeri dovoljno povećanje sufinanciranja 
Programa za djecu sa poteškoćama u razvoju jer takve djece ima sve više i takvih potreba ima sve 
više. Dakle, trebalo bi to povećanje biti i veće, ali ono što nas jako ovdje bode da je pred škola prvim 
Izmjenama i dopunama sa 187.940,00 kuna bilo povećano na 201.000,00 kuna, a sad ovim Izmjenama 
i dopunama smanjuje se na 196.927,00 kuna. Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice biti će 
protiv.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovaj 
Prijedlog izmjena i dopuna na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, bez  „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški 
glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
predškolskog odgoja i obrazovanja 

 
KLASA: 023 – 08/17 – 01/72 
URBROJ: 2178/15-01-18-25 
 
 (Izmjene i dopune Programa prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 
g) promicanja kulture, 
       
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

IVAN ADŽIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Znači, imamo Prijedlog 
izmjena i dopuna Programa na području grada za promicanje kulture u dvije, odnosno tri institucije 
Gradska knjižnicu, Gradski muzej i Pučko otvoreno učilište Matija Antun Relković. Gradski muzej 
– najveće promjene su u rashodu za zaposlene sa 686.000,00 kuna na 757.000,00 kuna, za redovne 
djelatnosti, znači Gradska knjižnica se povećava sa 983.000,00 kuna na 1,039.000,00 kuna. 
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Djelatnosti Gradskog muzeja sa 1,397.000,00 kuna na 1,301.000,00 kuna. Vidljivo je smanjenje u 
materijalnim rashodima i u rashodima za nabavu proizvedene dugotrajne imovine. U djelatnostima, 
odnosno za djelatnost Pučkog otvorenog učilišta Matija Antun Relković iznos sa 2,192.000,00 kuna 
povećan je na 2,244.000,00 kuna, te su najveća povećanja rashoda za nabavku proizvedene dugotrajne 
imovine sa 28.000,00 kuna na 53.000,00 kuna. Radi se o malim promjenama i kao takve Klub SDP-
a i Hrvatskih laburista će ih prihvatiti.“ 
 

LJILJANA PTAČNIK, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnica i vijećnika Hrvatske 
demokratske zajednice kod ove točke biti će suzdržan. Gradska knjižnica, Gradski muzej i Pučko 
otvoreno učilište uz odgojno-obrazovne institucije temelji su kulturne djelatnosti, nositelji kulture 
jednoga grada. U svakom slučaju pozdravljamo povećanje za rad Gradske knjižnice, za rad Pučkoga 
otvorenog učilišta Matija Antun Relković, ali nam je neprihvatljivo da se smanjuje za redovnu 
djelatnost Gradskoga muzeja sa 1.397.000,00 kuna na 1.301.000,00 kuna pri čemu je najveća stavka 
smanjenja sa 40.000,00 kuna rashodi za nabavu proizvedene dugotrajne imovine na svega 930,00 
kuna. Kao što rekoh, mi ćemo pri ovom biti suzdržani jer i ne vidimo razloga zbog čega dolazi do 
toga, to toga tako značajnoga smanjenja upravo za djelatnost Gradskoga muzeja.“ 

 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovaj 
Prijedlog izmjena i dopuna na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, nitko „protiv“, 5  „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 9a. Zakona o financiranju javnih potreba u kulturi 
(„Narodne novine“, broj 47/90, 27/93 i 38/09) i članka 34. Statuta Grada Nove Gradiške 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

promicanja kulture 
 
KLASA: 023 – 08/17 – 01/72 
URBROJ: 2178/15-01-18-26 
 
 (Izmjene i dopune Programa prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
 

h) organiziranja i provođenja zaštite i spašavanja za aktivnost Javne vatrogasne 
 postrojbe 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 

 
ZORAN GAZIBARIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista, nakon što je 

pozdravio sve nazočne: „Evo iz tablice vidimo da iznos namijenjen za redovan rad Javne vatrogasne 
postrojbe mijenja se iz 2,097.000,00 kuna u 2,121.000,00 kuna. Klub vijećnika SDP-a i Hrvatskih 
laburista podržati će ovaj Prijedlog.“ 
 

ANTUN ŠKVORČEVIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „U ime Kluba HDZ-a, evo nešto 
malo povećanja nekih sveukupno od prvog do zadnjeg negdje 98.606,00 kuna vezano za organiziranje 
i provođenje zaštite i spašavanja za redovne djelatnosti javne vatrogasne. Definitivno nam to treba 
svima i djelovanje ovih službi nam svima nedvojbeno treba i svima nam služi i što se tiče izdvajanja 
za te službe ne smijemo štedjeti tako da ćemo podržati ove Izmjene i dopune.“ 
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 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovaj 
Prijedlog izmjena i dopuna na glasovanje.  

 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez  „suzdržanih“ 

članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški 
glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
organiziranja i provođenja zaštite i 

spašavanja za aktivnost Javne vatrogasne postrojbe 
 
KLASA: 023 – 08/17 – 01/72 
URBROJ: 2178/15-01-18-27 
 
 (Izmjene i dopune Programa prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 
i)   javnih potreba u području dodatnih usluga u zdravstvu i preventivi, 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

ANTUN ŠKVORČEVIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Pa vidimo da zapravo nije došlo 
do nekog značajnog, nekog odstupanja od prvotnog Plana tako da ćemo podržati ovaj Izmjene i 
dopune Plana.“ 
 

LJEPŠA RAKAS VUJČIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Ja ću isto 
reći što i kolega Škvorčević, nije došlo do nikakvih izmjena pa ćemo i mi ovo podržati.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovaj 
Prijedlog izmjena i dopuna na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nove Gradiške („Novogradiški 
glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

dodatnih usluga u zdravstvu i preventivi 
 
KLASA: 023 – 08/17 – 01/72 
URBROJ: 2178/15-01-18-27 
 
 (Izmjene i dopune Programa prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
  
Točka 4. IZVJEŠĆE O POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA INDUSTRIJSKI 
 PARK NOVA GRADIŠKA D.O.O. ZA RAZVOJ I ULAGANJE ZA 2017. I 
 INFORMACIJA O POSLOVANJU DRUŠTVA ZA TEKUĆU 2018.  
 
 U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnio je Igor Babić, predsjednik Nadzornog odbora. 
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 IGOR BABIĆ: „Ja sam ovdje igrom slučaja ispred izvjestitelja kao predsjednik Nadzornog 
odbora, a govorit ću i u ime Kluba SDP-a i Hrvatskih laburista. Napomena, na prošloj sjednici u točki 
Dnevnog reda koja se odnosila na Izvješće o poslovanju tvrtke Industrijski park za 2017. i Informacije 
o poslovanju za 2018. još uvijek aktualna direktorica je podnijela Izvješće te dala sve odgovore 
vezano za Informaciju o poslovanju za 2018., tako da ću se ja ovdje referirati na Odluku koju nismo 
donijeli prošli puta jer je vraćena na dopunu do izrade Revizije. Moram samo napomenuti da je 
izvršena u međuvremenu revizija koje nije klasično Revizorsko izvješće, koje ima samim time i 
drugačiju težinu nego je to bila dubinska analiza stanja tvrtke za 2016. i 2017. koje je provedeno od 
strane revizorske tvrtke iz Zagreba. Dakle sažetak cijele priče Revizije utvrđeno je sljedeće - znači za 
razdoblje do 31.12. 2017. nisu vođene analitičke evidencije dugotrajne nematerijalne i materijalne 
imovine vezano za kapitalne potpore. Što je još gore od toga, taj nedostatak nije otklonjen ni 2018. 
godine. Isto tako nisu postojale evidencije obračuna proizvodnje, niti naturalne evidencije 
proizvodnje u tijeku tih gotovih proizvoda, taj nedostatak isto nije otklonjen u 2018. godini. Do 31.12. 
2017., a ni tijekom 2018. nije izvršen popis dugotrajne imovine iz kojeg bi bilo razvidno o kakvoj se 
imovini radi i da li neki projekt u pripremi i fazi razvoja ili je završen, a vezano je za kapitalne potpore. 
Tijekom 2018., ovo se ne odnosi na 2017. ali moram spomenuti Uprava nije napravila analizu 
poslovanja prethodnih godina iz koje bi bilo vidljivo koji su razlozi za ovakvo poslovanje i ovakvo 
mišljenje revizijske tvrtke niti je donijela plan kako ukloniti nedostatke i poslovati pozitivno. Nakon 
svega ovoga Nadzornom odboru nije preostalo ništa drugo nego da ne prihvati Izvješće o poslovanju 
2017. godine s temeljnim financijskim izvješćima. Ova odluka je predana Skupštini na uvid te 
Skupština isto tako nije prihvatila Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Industrijski park za 2017. 
godinu te u ime predsjednika Nadzornog odbora, u ime cijelog Nadzornog odbora, a u svojstvu 
predsjednika molim sve vas da isto tako ne podržite ovo Izvješće za 2017. godinu.“ 
 
 Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
 TOMISLAV BEĆIREVIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Evo nekako, to su dvije stvari, 
znači Izvješće 2017. i 2018. Što se tiče 2017. ako je to tako nećemo ni mi prihvatiti, nismo ni prošli 
put, međutim mene više zabrinjava ova 2018. Prošli puta direktorica je ovdje govorila, danas je nema 
na žalost, nismo prošli puta se ni pripremili za tu točku jer ste vi na samoj sjednici donijeli odluku da 
je nadopunimo i s Informacijom 2018. Međutim, ovdje sada smatram da je neke činjenice i 
bespredmetno uopće govoriti kada ovdje ravnateljice nema ju pitati. Ono što smo mi svi duboko 
svjesni da trenutno postoji ogroman problem, Vi ste kolega Babiću također rekli da u 2018. godini 
nije napravljeno ništa da bi se ni po pitanju toga Izvješća iz 2017. Koliko znam, koliko imam neke 
informacije, koliko vidim u 2018. Industrijski park još više tone, da ne kažem da su ugroženi kapitalni 
projekti kao što su Tehnološki inkubator i CEKOM, a ja doista dragi moji prijatelji smatram da je to 
presudno, da je to najbitnije, kako je moja kolegica Ljiljana rekla, bitne su porodiljine naknade, bitno 
je i sve je to bitno, međutim gospodarstvo je ipak najbitnije. Tomislav Bećirević radi u Hladnom valu 
zato što ima jako dobru plaću kao i moje kolege, a ne za to što je u gradu Novoj Gradiški 2.000,00, a 
ne 1.500,00, karikiram. Gospodarstvo je najbitnije, ono što smatram da politike treba i mora je slušati 
struku. Imamo primjer gdje nismo slušali struku i doveli smo ljude koji su ovo doveli zapravo do 
ruba. Poštovani Gradonačelniče rekli ste na Aktualnom satu na pitanje mog kolege da idete u neku 
fazu nekakvih promjena, mislim da su promjene nužne. Ovo doista nije moje mišljenje, ovo je 
mišljenje struke, jer i sami vidite, mi imamo, naveli ste primjer uspješnih direktora, na žalost imamo 
i primjere direktora koji nisu uspješni. Što se tiče te Informacije za 2018. kažem, nema direktorice i 
ne bih iznosio, ali ja molim i Vas predsjedniče Nadzornog odbora da se ova godina dobro iz analizira, 
da se iz nje izvuku velike pouke jer još jedna ovakva godina i mnoge dobre stvari u ovom gradu 
Novoj Gradiški mogu krenuti niz brdo. Ovo zaista nije ni stav mene kao nekakvog političara, ni 
suprotnog, lijevog, plavog, ovo je doista glas čovjeka iz struke. Tijekom cijele ove godine znao samo 
upitati, mi koji smo u struci nama je to lakše vidljivo i vi doktori prije primijetite problem nego mi 
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kada je zdravstvene prirode, tako i mi iz te struke smo primijetili malo prije taj problem. Mnogo puta 
su me moji prijatelji pitali dolazeći na ovo Gradsko vijeće – pa zašto je pitaš, zašto ne kažeš. Na žalost 
mora proći vrijeme da bi financijski tokovi, da bi nekakvi rezultati se pokazali. Doista, sada smo došli 
do jedne granice gdje to doista više, po mom mišljenju, po mišljenju struke ne može ići i ja stvarno 
apeliram da se naprave nekakvi rezovi, ne zbog toga što se to meni sviđa, mome Klubu ili nekome, 
čisto radi gospodarstva Nove Gradiške. Klub HDZ-a neće prihvatiti ovo Izvješće.“ 
 
 LJILJANA PTAČNIK: „Kao što je vijećnik gosp. Bećirević rekao, a i gosp. Babić, dakle mi 
ćemo biti protiv ovoga Izvješća, slažem se i ovim što je vijećnik Bećirević rekao da je gospodarstvo 
pitanje svih pitanja, nema važnijega pitanja, ako nema radnih mjesta i ako nema dobrih plaća onda 
zapravo ničega nema, onda ljudi odlaze. Godinu dana bili smo svjedoci na sjednicama Gradskoga 
vijeća da se ispred Kluba vijećnika HDZ-a postavljalo pitanje o stanju u Industrijskom parku. Mi 
živimo u digitalnom vremenu kada je protok informacija izuzetno brz i jednim klikom miša do svih 
informacija možemo doći i vijećnici HDZ-a ukazivali su na to, posebno gosp. Tomislav Bećirević, 
posebno vijećnik Željko Bešlić da nešto je trulo u Industrijskom parku, odgovora nismo dobivali. 
Dakle, doista nekako apeliram ispred Kluba vijećnika, ne možemo mi sebi kao Grad dopustiti da 
prođe više od godine dana da netko radi loše i slabo, a da se na vrijeme ne reagira jer u konačnici to 
osjete svi građani. Ja sam osjetila potrebu to reći.“ 
 
 MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ: „Evo sad sam se upravo prisjetila prije točno godinu dana 
mislim da sam bila ja jedina vijećnica, evo ispravite me ako griješim, koja nije podržala Izvješće 
Industrijskog parka za 2016. godinu i tadašnjem v.d. direktoru sam dala nekoliko kritika jer sam 
vidjela iz tadašnje Bilance računa dobiti i gubitka da to ne ide na dobro i bojala sam se, pribojavala 
da je to brod koji tone. I to sam rekla svima ovdje i Gradonačelniku i Gradonačelnik je tada rekao da 
će 2018. biti godina Industrijskog parka. Ja znam da ste Vi to, vidjela sam i sjećam se toga dana i te 
rečenice nekoliko sam se puta prisjetila, Vi ste vjerovali u to, ja sam Vam vidjela to u očima i nažalost, 
znam da Vam je žao kao i svima nama što to nije tako. Vjerujem da nije sve ni na sadašnjoj direktorici 
ali sve to skupa što se događa, tko je kriv za to sve, da li će itko odgovarati i da li smo mi uopće 
svjesni koje su posljedice svega toga? I zanima me što konkretno planirate poduzeti da se to promijeni 
i da u Industrijskom parku ima više tvrtki kao što je kolega Bećirević rekao, kao što je njegova i da 
se općenito situacija Industrijskog parka popravi. Da ne dobijemo više ovako, evo sada nismo ni 
dobili Izvješće, nismo ni dobili Bilancu, račun dobiti i gubitka. Zanima me što će se raditi da krene 
konačno uzlaznom putanjom?“ 
 
 IGOR BABIĆ: „Bilanca je bila na prošloj sjednici.“ 
 
 MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ: „Da li je onda sve nepromijenjeno, sve je isto?“ 

 IGOR BABIĆ: „Da.“ 
 

VLATKO GREINER: „Pa nisam se mislio javljati, ali kolegica Ptačnik mi je dala malo 
šlagvort na ovo sve, kolegice draga, pa drugi čovjek Industrijskog parka je Vaš član Gradskog odbora 
HDZ-a pa mi je neshvatljivo da ga Vi na vašim sastancima koje imate, a ja vjerujem da on dolazi i da 
je prisutan, da ga niste ni u jednom trenutku pitali – kolega dragi čujemo sa svih strana da nešto škripi, 
da nešto nije baš u redu tamo, pa daj nam tu bar prije nego što odem na Gradsko vijeće malo nam 
objasni da vidimo da dobijemo pravodobnu informaciju o onome što se događa. Da mi imamo tako u 
našem Odboru čovjeka koji je u Industrijskom parku i ja osobno gledam da ga ne bi ništa pitao, pitao 
bih ga puno toga, tako da mogli ste vi doći do informacija da ste htjeli.“ 
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 ANTUN ŠKVORČEVIĆ: „Pa evo referirat ću se malo kratko na kolegu Greinera. Sam drugi 
čovjek Industrijskog parka nikada nije bio tema na Gradskom odboru HDZ-a, nikada nismo pitali. 
Meni je to izgledalo kao sukob interesa, kako bih rekao, u tom trenutku kada je on preuzeo to mjesto. 
Sukob interesa, s kim? S HDZ-om normalno. Postavio ga je SDP-ov gradonačelnik, međutim ne 
možete čovjeka osuditi samo zato što je prihvatio posao koji treba, naravno. Teško je osuditi čovjeka 
kada nema posla, kada je u problemu, bez obzira tko god bio da ti ponudi posao teško je biti toliko 
pošten i ne znam kako bi to drugačije rekao i ne biti u sukobu sam sa samim sobom, da ne 
uspoređujem sukob mišljenja sa strankom ili šta ja znam, to je ljudski. Međutim, zašto nismo dobivali 
informacije? Pa zato što možda čak i on sam bojao se izići općenito s bilo čim pred Gradski odbor s 
bilo kakvim komentarom što se tiče, to je relativno kratko vrijeme da tako kažem u kojem je on došao 
i stanja do kojeg je dovedeno, zapravo ranije je i prije njega problem počeo i toga smo mi svi svjesni. 
Evo i kolegica Marijana je malo prije rekla da zapravo problem se vuče iz 2016. godine da bi se 
protezao kroz 2017. i da bi kulminirao 2018. Ja vrlo cijenim Gradonačelnika i to on zna, to ja ne 
skrivam, bez razlike u tome što ja nisam vaš, ali jednu stvar kažem, nije struka Gradonačelnika, to 
nije njegov teren da tako kažem, poduzetništvo i sve ostalo, ali je Gradonačelnik nama odgovoran za 
to, jer šta, nemamo mi vremena još godinu dana ili ne znam još koliko vremenski, Industrijski park 
treba jučer. On je nama što kaže moja kolegica prevažan, on je generator, on može pokrenuti sve ili 
ćemo svi skupa se urušiti bez obzira na lijep grad, lijepe ulice, lijepi smo za ovaj Božić, ali nećemo 
od toga moći živjeti, moramo gledati od čega ćemo živjeti, na čega smo naslonjeni. To je ono što će 
razviti nas, što će imati dalekosežne posljedice u budućnosti, ako smo ovaj teren dobro pripremili, 
ako smo tu jaki na tom području. Zaposlite bilo koga, dovedite od bilo kuda sposobnoga čovjeka, bez 
razlike da li je on u HDZ-u, da li je on u SDP-u, politika tu nema veze i ne smije imati veze, to je 
prevažno da bi politika tu morala određivati ovo, ono. Stjecajem okolnosti Vi to trebate odrediti, ja 
se nadam da ćete drugi puta malo više paziti.“ 
 
 LJILJANA PTAČNIK: „Pozdravljajući sve i zahvaljujući sve što je gospodin Antun 
Škvorčević rekao, sve to podržavam, ali ne mogu podržati, ja samo imam potrebu replicirati. 
Direktorica Industrijskog parka vidjeli smo, čak je i predsjednica Gradskog vijeća imala prošli puta 
na sjednici potrebu žešće od reagirati i na način iznošenja i na odnos prema ovom uvaženom tijelu. 
Njezin zamjenik je došao sredinom ove godine na ovo radno mjesto početkom, a direktorica je došla 
prošle godine u 12. mjesecu. Ovo što je uvaženi vijećnik i on je meni jako drag i ja ga isto poštujem, 
gospodin Vlatko Greiner rekao, zapravo problem obrnute recepcije. Kao prvo, pitati nekoga nešto, 
informaciju mjerodavnu dati, može samo čelni čovjek određene ustanove, firme ili bilo čega drugoga. 
Sve drugo, kopanje, traženje ili na bilo kojem drugom mjestu je grubo kršenje GDPR-a,  dakle Uredbe 
o zaštiti podataka itd. Dakle, osoba koja je bila jedina mjerodavna da daje informacije o bilo čemu to 
je čelni čovjek određene ustanove.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Evo samo kratko, ne kao predsjednica Gradskoga vijeća nego 
gradska vijećnica, promatrajući sve ovo, možda se ovo malo predugo čekalo, valjda se ono mislilo 
krenut će i tako, a informacija gđe. direktorice Ivane Vončine Toplak na prošloj sjednici kada sam ja 
rekla decidirano da samo kaže, ne u brojkama već samo opisno da li je u 2018. godini stanje bolje, 
gore ili isto kao i u 2017., ona je rekla da je bolje. E, sada teško je nama koji sa strane, mi možemo 
čudi od ovoga, od onoga, ovako ili onako je, teško nam je reći bolje ili gore ako direktorica kaže da 
je bolje. E, sada očito Nadzorni odbor i Skupština znaju pravo stanje, a što se tiče gospodina, ne 
mogu, a da to ne kažem, koji je zamjenik direktorice, sada meni nije čudno što je on uzeo mjesto 
zamjenika, vjerojatno čovjeku i treba posao i struka mu je to u krajnjoj liniji, ali više mi je čudno što 
ga je Vlada Zorana Milanovića imenovala povjerenikom Grada Nove Gradiške. Mislim da je među 
nama koji smo članovi SDP-a ili simpatizeri bilo čovjeka koji bi to dva, tri mjeseca mogao odraditi. 
Nisam mogla da to ne kažem, ali evo tada se nitko nije bunio, niti od SDP-a, niti HDZ-a.“ 
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 VINKO GRGIĆ: „Ovo je politička pozornica i moramo se vladati ovako kako je, bitno je da 
ne prijeđemo nekakvu granicu tolerancije i dobrog ukusa, ali kada ste u biznisu, kada ste u poslu, 
onda nema naših i vaših, jer ako ima onda su problemi. Mi smo svjesni da je kvalitetnih ljudi jako 
malo, sve manje, odlaze, odlaze, dobivaju bolje poslove, bolje plaćene poslove i odlaze, put pod noge 
na takve poslove. I kada raspišemo natječaj, nije to samo prvi puta što se tiče ovdje da smo imali 
vodeću ulogu u jednoj tvrtki koja je član HDZ-a i tako dalje već. Mi imamo te slučajeve i u drugim 
mjestima, jedan od mojih direktora koji vodi odličnu tvrtku također je član HDZ-a, također sam ga ja 
zaposlio, zato što je imao najbolje reference. Ako će se ponašati drugačije onda nećemo biti uspješni 
ovako kakvi jesmo ili kakvi želimo biti, moramo biti toga svjesni. Poklonili smo ljudima u ovom 
kontekstu povjerenje i jednome i drugome, dali smo im sve moguće resurse, od savjetnika, 
konzultanata, od ljudi iz struke, od financijskih magova, kako bi rekli, oni to nisu konzumirali. Vodili 
su svoju politiku koja je rezultirala lošem stanju i oni od ovoga trenutka ili još par dana neće više 
imati tu funkciju, zahvalit ćemo im se i krećemo u raspisivanje novoga natječaja, za kojega opet 
nećemo gledati tko je, čiji je, s kim pije kavu i s kim se druži ili s kime ide, ne znam, u noćne klubove, 
to je najvažnije. Danas sam se sa predsjednikom Nadzornog odbora dogovorio, ne samo da na tome 
testiranju da će biti tri člana Nadzornog odbora jer oni su odgovorni za pronalaženje ljudi, već isto 
tako i drugi ljudi koji su također ovih dana bili zajedno i rješavali, da li je to savjetnik za gospodarstvo, 
da li su to gradski vijećnici, da li je to zamjenik ili zamjenica za gospodarstvo itd., a isto tako 
predlažem i vama da pošaljete svog člana da sjedne, zaista bude među nama tamo, da postavlja pitanja 
i da zajedno odaberemo tko je najbolji. Meni je nebitno, meni je bitno da netko dobro tamo radi, ne 
gledam više ni na šta jer to vrlo ozbiljna stvar i najvažnija je  naša tvrtka kojoj ne smijemo dopustiti 
i nećemo. Mi ćemo iznaći rješenje, naći ćemo rješenje i spasiti ćemo taj Industrijski park, ali to ne 
smije se više događati, čak i ugovorne stavke, ugovorne odredbe budućeg potpisivanja ugovora sa 
novim menadžerom ili menadžericom, onda će imati i vrlo jasne stvari. U koliko krene u minus snosit 
će određene konsekvence, to su menadžeri ljudi moji. Godinu dana smo pustili, imali smo jedan 
ozbiljni sastanak negdje 21., 22. 8., jedna šira ekipa stručnjaka koja je ispitivala, oni su nas uvjeravali 
da će biti sve odlično. Dali smo im rok još tri, četiri mjeseca do kraja ove kalendarske godine da 
vidimo rezultate, našli smo se prošli tjedan i zahvalili na suradnji. I to je to, drugog nema. Ono što 
tražim, tražim izvrsnost, tražim da ta firma dobro radi, kao što sve naše firme dobro rade i kreću u taj 
posao. Vjerovali smo im ljudi, poklonili smo povjerenje  ljudima koji su stručni, koji imaju reference 
za takav posao. To što se nisu snašli, što su smatrali da treba ići drugim putem, eto, tko radi taj i 
griješi, ali ovo je već dovoljno da budemo drugi puta pametniji i kvalitetniji u odabiru odluka iako je 
ovo bila u tom trenutku najbolja odluka, vjerujte. Nebitno tko je s čije strane sjedio i sjedi ili gdje će 
sjediti na kraju krajeva. Drago mi je da nećete podržati ni jedni ni drugi to izvješće jer nema razloga 
da se podrži, problemi su veliki. Uzmite da imate bivšeg, bivšeg direktora koji sudjeluje u kreiranju 
projekta Tehnološki inkubator u vrijednosti 23 milijuna kuna. Za projektiranje je potrošio oko milijun 
i pol kuna, to je moja struka, to je i nekoliko puta više, ne nekoliko posto više, nekoliko puta više. Sa 
takvom preciznom vrhunskom dokumentacijom uvjerava nas to je 23 milijuna kuna, ljudi to je to, 
idemo. Mi radimo projekte, prezentiramo Ministarstvu, Ministarstvo nakon godinu dana donosi 
Odluku, prihvaća i kaže – ljudi 19.999.999 ćemo vam dati, a vi ostala tri milijuna riješite. Mi sretni, 
prezadovoljni, odlično, posao je napravljen, osigurana sredstva u Proračunu, idemo sa javnom 
nabavom, 4 izvođača se javljaju, najskuplji 57, najjeftiniji 46 milijuna kuna. Šta da reknem? U isto 
vrijeme, ja to moram reći vama jer to ćete saznati na kraju krajeva, dolazi do promjene direktora, taj 
bivši bivši direktor odjednom potpisuje s bivšim direktorom Ugovor na 199.999.99 kn za konzalting 
od 15 dana i ovaj mu izdaje narudžbenicu i potpisuje. Znači tko može 200 tisuća kuna od vas u 15 
dana zaraditi konzaltingom, savjetom, neka vam kaže nešto. Mi smo s tim gospodinom na sudu, on 
će na žalost dobiti sud, ima regularnu narudžbenicu. Što ćemo mi onda s čovjekom koji mu je izdao 
tu narudžbenicu, tužiti ga, izbaciti ga, što da radimo, na cestu doslovno? Ali neke stvari se moraju 
definirati unaprijed i sada ponovno angažiramo projektante maksimalne vrijednosti 200.000,00 kn da 
naprave potpuno novu dokumentaciju. Znači ljudi su pristali da naprave taj projekt potpuno novi za 
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200 tisuća, a do sada je potrošeno milijun i pol kuna. I naprave i dobijemo dozvole i procjene nekih 
28-29 milijuna kuna. Spustili su, zašto? Zato što, evo neću vas opterećivati stručnim podacima ali 
radili su čeličnu konstrukciju npr. Ni jedna hala koja se radi ne radi se od čelika, jedino tehnologija 
zahtjeva takvu stvar, a to je 2% hala ukupnih, općenito i onda još nabijaju protupožarnu zaštitu 
najvišeg stupnja što znači oblaganje svih čeličnih nosača, što stupova, što stropnih u protupožarnu 
opremu. Znači, da li je to knauf protupožarni, to je onaj 5 cm, pa ovo, pa ono, znači tri puta, 
konstrukcija je tri puta bila skuplja. Stavljaju protupožarne stijene od 6 m koje se ne proizvode u EU 
i onda čovjek mora to prelistati, vidjeti pa utrošiti nekoliko noći da definira koji su problemi, dati 
projektantima i to je to. Mi se nadamo da ćemo početkom sljedeće godine raspisati taj natječaj, 
inzistiram da se napravi što prije, nije jednako raspisati natječaj u prvom mjesecu kada ljudi, 
građevinske tvrtke žele osigurati posao za sljedeću godinu, a nije isto kao u 6. mjesecu kada je bio 
prošli natječaj, svi su radili, stavili su 20% skuplje cijene i tako je došlo do toga. Puno je problema, 
mislili smo da ova ekipa će to odraditi kako treba, međutim neće, evo zato smo tu gdje jesmo, zahvalit 
ćemo im se, a mi ćemo napraviti jednu rošadu i naći nove ljude za koje vas sve skupa molim da mi 
pomognete.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Piše ovako u Zaključku – ne prihvaća se Izvješće o poslovanju 
Trgovačkog društva Industrijski park Nova Gradiška d.o.o. za razvoj i ulaganje za 2017. Nema 
informacije, informacija je informacija, ovo ste viška napisali, informaciju – nju smo čuli nemamo je 
šta prihvatiti ili ne prihvatiti, znači bez toga.“ 
 
 IVANA TRUPINA: „Ja neću sada reći ništa novo, ništa možda pametnije od nekoga što ste 
vi sada tu sve izgovorili, ali prošle godine kada sam došla na ovo radno mjesto koje obavljam 
profesionalno i to je moje radno mjesto sljedećih još dvije i pol godine i došla sam tu sa željom da 
nešto napravim. Bavila sam se nekom lokalnom donjom razinom, bila sam dolje i došla sam gore i 
sada mi je možda olakšano napraviti nešto, ali ova godina koja je iza nas je zaista godina u kojoj mi 
smo se borili sa vjetrenjačama, s novim vodstvo, s novim direktorima, sa zamjenicima direktora, sa 
odlaskom, otkazima. Mnogi ljudi su nam otišli, ostali smo bez kadrova koji su godinama radili kod 
nas i to su ljudi koji bi mogli educirati škole, znači trebamo ući u škole da zatvorimo taj krug. Jednoga 
dana, stvarno ja mogu sada dva sata pričati o tome, ali neću vam oduzimati vaše dragocjeno vrijeme, 
zato ću ponoviti samo ono što sam rekla prije dva Vijeća ili na prošlom Vijeću, mi smo 2006. godine, 
znači išli smo na neko studijsko putovanje, tamo smo išli kao po primjer dobre prakse, to se tako radi 
i tamo smo vidjeli imamo razne strojeve, ono, ovo i taj direktor koji je tada bio angažirao je neke 
konzultante koji nisu lokalni konzultanti, koji nisu konzultanti, koji su nikli kao gljive poslije kiše. 
To su ljudi koji su znali što rade i oni su napisali projekt, pravi europski projekt kada je bilo jako 
teško dobiti europske novce, napisali su i onda su dobili te strojeve koji su dan danas strojevi na 
kojima nam mnogi zavide i ti strojevi propadaju jer konstantno mijenjamo ljude, konstantno ulažemo 
u neke ljude koji nisu stručni da obavljaju svoj posao. Znači posao direktora Industrijskog parka ne 
mora biti posao plavog, crvenog, zelenog, žutog, mene to uopće ne zanima. To treba biti osoba, ja 
sada to kažem jer ja to želim u 2019. godini, bez obzira što želimo mi, vi, oni, ja to želim i trebamo 
napraviti.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „To nije samo vaša želja, to je želja i svih nas, a i prozvani ste 
jer je to vaše područje.“ 
 IVANA TRUPINA: “To je svačija želja, ali ja kao zamjenica za gospodarstvo se osjećam 
dužnom da želim da to dođe osoba koja će biti stručna u području vođenja i u području toga 
menadžmenta, odnosno koja će biti stručna da vodi i upravlja timom ljudi koji trenutno imamo i da 
to konstantno nadograđuje. Znači sada smo na pauzi pričali i s gosp. Antunom i s Tomislavom o 
tome, svi imamo iste želje, najiskrenije želje da se to što prije pokrene, tako da se ja nadam da će ova 
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2019. godina i dati ću sve od sebe da bude što uspješnija od ove 2018., a ja mislim da neće nam trebati 
puno da bude uspješnija, jer ova se pokazala dosta loše.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Svi zaduženi za gospodarstvo na čelu s Nadzornim odborom, 
Skupštinom morate kontrolirati toga idućeg koji dođe jer to je u interesu svih nas i grada.“ 
 
  Budući se za raspravu nije više nitko javio, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 
glasovanjem nitko „za“, 15 „protiv“, bez „suzdržanih“ od glasovanja,), nije prihvatilo 
Izvješće o poslovanju Industrijskog parka Nova Gradiška d.o.o. za razvoj i ulaganje za 
2017. 
 
KLASA: 310 – 08/17 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-18-6 
 
 (Izvješće je prilog su ovom zapisniku i čin njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 5. INFORMACIJA O POSLOVANJU TVRTKE „SLAVČA“ ZA PERIOD 1. 1. - 
    7. 11. 2017. I TVRTKE „VODOVOD ZAPADNE SLAVONIJE″ D.O.O. ZA 
    KOMUNALNE DJELATNOSTI NOVA GRADIŠKA ZA PERIOD 8. 11. - 31. 
    12. 2017. 
 
 U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnio je Davor Rukavina, direktor tvrtke 
Vodovod zapadne Slavonije d.o.o. Nova Gradiška. 

 
MARIJAN RADIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Poslije 22 godine 

rada naše Slavče, Slavča nam odlazi u povijest pa ne bi puno ni dužio, ne bih se puno osvrtao na 
Slavču. Slavča ide u povijest ali nešto moramo naučiti iz te 22 godina rada Slavče. Vodoopskrba kojoj 
se bavila Slavča na način da je ovisila o vremenskim uvjetima, nije dobra. Pokazala je to 2012. mnogi 
od vas se sjećaju, nisu možda bili vijećnici, ali se sjećaju po svojim domovima da je to bila vrlo sušna 
godina kada je bilo puno teškim problema. Tada je Slavča, između ostaloga i počela da akumulira 
svoje gubitke jer svi oni koji su nam „pomagali“ u opskrbi vodom od Novske do Davora itd. su 
prodavali daleko skuplje svoju vodu nego što je Slavča naplaćivala svojim korisnicima. Kada tome 
dodamo još i sustav, mrežu koja je bila takva kakva je bila, onda smo došli u situaciju da smo naravno 
imali gubitke koji su negdje došli na svoj vrhunac 2013. godine i tada, a ja po stoti puta za ovom 
govornicom ponavljam, zahvaljujući opet pred stečajnoj nagodbi koju je radio ovdje nazočni direktor 
gosp. Rukavina u to vrijeme u ime naše tvrtke Slavča i zahvaljujući u to vrijeme lijevoj Vladi, Vladi 
SDP-a na razini države Hrvatske došlo je do pred stečajne nagodbe koja je pokazala se kao vrlo loš 
projekt za mnoge druge, ali za Slavču odličan, pa smo sa, mislim 43 milijuna kuna spustili dug na 18 
itd. Sve to u konačnici nije dugo trajalo, imali smo 2017. prošlu godinu kada smo ponovno imali sušu, 
ponovno kupovanje vode, ponovno su bili problemi, došlo se ponovno do gubitka negdje oko 6 
milijuna kuna Slavča je napravila, da bi sa 8.11. 2017. otišla u povijest, a odmah apro-pro toga gosp. 
direktore prvo moje pitanje – kako će se odraziti poslovanje u 2018., imate već vjerojatno puno tih 
podataka, ovaj gubitak koji ste ostvarili, a Slavča je ostvarila u 2017., prenesen je gubitak u poslovanje 
Vodovoda zapadne Slavonije za 2018. i naredne godine pa da to malo pojasnite. To je jedno od mojih 
pitanja. Naravno, razmišljalo se i još davno, a i direktor je sam rekao da je 2014. još osnovan Vodovod 
zapadne Slavonija, na koji način učiniti simbiozu, udružiti tvrtke sa našeg područja, tj. našu Slavču 
koja je imala veliki broj korisnika i regionalni vodovod Davor-Nova Gradiška koji je imao kvalitetnu 
vodu ali nije imao korisnika i bilo je očito i bilo je sve jasno da se te dvije tvrtke moraju spojiti. Ne 
samo to što su imale potrebu, imale su i obvezu. Mnogi od vas ako su pratili ulazak Hrvatske u EU 
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sjetiti će se da je prva odluka EU kod vodoopskrbe bila da se vodoopskrbom mogu baviti samo oni 
distributeri koji imaju godišnju realizaciju od dva milijuna kubika. To je bila prva pa su onda naši 
pregovarači to smanjili, pa je to spušteno, to su kriteriji nešto spušteni, pa smo mi uspjeli opstati na 
našem području. Da je ta odluka tada u to vrijeme ostala takva pri ulasku Hrvatske u EU mi bi danas 
bili pod Vodovodom Tekije Požega ili ne znam tamo Vodovoda Vinkovci itd. Kada smo se spojili te 
dvije naše tvrtke, naravno da imamo x problema koji će se nama pojavljivati u samoj tvrtki i njenom 
radu. Osobno znam iz tehničkih svojih iskustava da je najveća stavka u proizvodnji vode struja, neka 
me netko demantira, može me i direktor demantirati. Koliko sam ja upoznat Vodovod zapadne 
Slavonije plaća struju negdje 1.200.000,00 kn godišnje ili 100.000,00 mjesečno. Imali smo ovdje 
raspravu o komunalnoj infrastrukturi gdje smo rekli da čitav grad za rasvjetu daje oko 800,000,00 
kuna, pa da vidite koji je to red veličine obveza koji moramo platiti mi građani, odnosno tvrtka preko 
nas građana mora platiti. Tome se pokušalo doskočiti na način da je na Bačici izgrađena vodosprema, 
pa pitam direktora da li je vodosprema završena, da li se provodi punjenje od Bačice po noći kada je 
struja puno jeftinija nego po danu i da li je točno da je kapacitet tri tisuće kubika vodospreme na 
Bačici. To je jedno od pitanja koje bi dobro bilo za informaciju svi skupa da znamo tu informaciju. 
Sljedeće moje pitanje, našega Kluba je – kada ćete raspisati natječaj za izgradnju pročistača u naselju 
Prvča. U Aktualnom satu bila je uvažena predsjednica Vijeća rekla da se ljudi žale gore na neugodne 
mirise, naravno neugodni mirisi potječu uglavnom od toga da je Prvča sabirni centar kanalizacije 
čitavoga grada i dvije općine Rešetari i Cernik, to su istine. Znači, izgradnjom pročistača Prvča bi 
bila spašena pa pitam direktora, poznato nam je svima u ovoj Vijećnici da je natječaj prvi poništen 
još prije godinu, godinu i pol dana, pa molim u kojoj je fazi sada priprema sljedećeg natječaja. 
Sljedeće pitanje je koliko imamo novih korisnika u aglomeraciji Nova Gradiška na vodu, a koliko na 
odvodnju. Aglomeracija obuhvaća općine Rešetari, Cernik ali i Novu Gradišku pa koliko imamo 
korisnika koji su postali novi naši korisnici i da li očekujemo u budućem nekom periodu neke veće 
količine vode koje ćemo prodavati, danas smo, rekli ste na razini 550000 kubika na godišnjoj razini 
i kada planiramo dostići nekakvu cifru od nekakvih milijun kubika, ali završetak aglomeracije i 
spajanjem svih ovih novih korisnika to bi onda bilo i moguće i da li je to prije svega moguće da nam 
Vi to objasnite. Poznato nam je, to ste i sami rekli ovdje da je naš Vodovod gotovo postao slučajno 
vodovod. U to vrijeme 1970-ih godina kada je građena naša prva mreža, ona je rađena od betonsko-
azbestnih cijevi i dan danas je ona u uporabi, Vi kažete da je gubitak negdje od 50%, ja znam da su 
informacije za vrijeme Vašeg mandata da je to bilo svega 40% smo imali iskorištenost od zahvaćene 
vode dio naplaćene vode. Sada smo negdje na 50% i ja vjerujem da je to rezultat novih cijevi i ovih 
novih korisnika koji imaju novu mrežu pa je koriste na takav način. I moje zadnje pitanje, našega 
Kluba zadnje pitanje, ovdje evo sjedi Gradonačelnik, sjede još neki ljudi koji žive u Maloj, Ulici 
Matije Gupca, Rokovoj, Braće Radić, Voćarskoj, to su dijelovi grada koji su na povišenom dijelu 
grada i uz najčešće u najčešćim situacijama, a to je ljeto, ostaju bez vode, da li planirate postavljenje 
precrpnih pumpi koje će pojačati pritisak da i ti ljudi budu opskrbljeni. Koliko je meni poznato mi 
takvu pumpu imamo samo za naselje Slavču, za ostale dijelove nemamo, pa da li planirate takvu 
investiciju u nekom budućem i kojem periodu. Pošto je to Informacija naš Klub je ovu Informaciju 
iskoristio da postavi određena pitanja preko mene i da nam na kraju ove rasprave date objašnjenje“. 

 
 ŽELJKO BEŠLIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Vodovod zapadne Slavonije ja bih 
nazvao da je to kao bolesna mlada koja se udala za siromašnog mladoženju. Bolesna mlada je naša 
Slavča, a siromašni mladoženja nam je došao iz Davora. Bolesna mlada je, svi smo svjesni 70.-tih 
godina bila mlada, a sada je definitivno stara i vi je krpate koliko možete, a u ovom dijelu Davora se 
radi o tome da su praktično ljudi napravili bunare da imaju sve, infrastrukturu, međutim nemaju 
korisnika. To je ono što su činjenice. Ove naše brojeve itd. vi ćete vjerojatno korektno obraditi, ja 
sam to malo sinoć čitao i zadovoljan sam tim Izvješćem, međutim pošto sam upoznat i takve sam 
struke da sam zaista obišao cijeli teren, vodo zahvat na Strmcu je bio mislim nekada nekakvih 70.-tih 
godina 22-23 litre da je davao 24, a potrebe grada su bile nekakvih 15-16 litara po minuti, mislim da 
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je tako. U međuvremenu te cijevi su se istrošile, te cijevi su azbestne i znamo u potpunosti u kakvom 
su stanju, Vi kažete da 365 dana i dao Bog da ne bude 365 dana zamućenja, međutim, bilo je nekakvih 
zamućenja, ne zbog toga što se to dešavalo od izvora nego jednostavno zbog toga što se vodovod, 
odnosno cijevi su pucale unutar grada. Tu vam je suhe brojke možemo reći temeljni kapital sa 75 na 
129 milijuna kuna razdruživanje komunalne djelatnosti, Slavča, odnosno njezin slijednik Zapadna 
Slavonija prošla je puno gore od ove ostale dvije tvrtke koje su se razdružile iz nekadašnjeg 
komunalnog poduzeća. Spominjali ste i malu dobit, to je i razumljivo s obzirom na to da je stanje 
takvo kakvo je. U ovom prvom Izvješću, mislim da je kolega Radić već to spomenuo u prijašnjem 
dijelu sjednice, a ja ću apostrofirati još jednom. Na strani 2. recipijent za otpadne vode lateralni kanal 
koji se ulijeva u potok Šumetlica južno od grada Nova Gradiška, molim vas da to na sljedećem 
izvješću kada budete radili, on se ne ulijeva južno od grada, on je u južnom dijelu grada i taj recipijent 
mi zovemo smrdljivi kanal. Evo sada da i to znate i da vas često spominju na Priključku i na ulicama 
u koje se kanalizacija ulijeva. Svoj najveći dio izlaganja ste posvetili normalno vodoopskrbi, međutim 
naš problem u južnom dijelu grada je i ta odvodnja, odnosno taj recipijent. Znači tu ljudi malo, malo 
trpe nesnosan smrad, odnosi se i na južni dio Prvče, ali većim dijelom odnosi se i na ulice  Trenkova, 
spojne ove ulice, Posavska itd. do smrdljivog kanala i tu onda nekakvih 100 metara gore, dolje, ljudi 
zaista nepodnošljiv smrad trpe, pogotovo mi imamo informaciju da to dolazi iz Rešetara od Kožare. 
U ljetnom periodu je to posebno izraženo, to je ovako kao jedna opaska, vjerojatno ste Vi upoznati s 
tim, a ljudi mi često prigovaraju, ne znam kome da se obratim, obratimo se Gradonačelniku, nije ni 
on čovjek za sve kriv, ali evo po svom položaju bi morao biti. Isto tako ste spomenuli da imamo i 
troškove praktično u mreži su najveći problem i ti troškovi uzrokuju da 50% imamo gubitaka vode, 
a mjesečno 100.000,00 kn imamo troškova za električnu energiju koja nam je potrebna za vodovod u 
Davoru, odnosno za crpilište u Davoru. Druga stvar je, evo zaista sam si dao truda i gore sam često 
na Strmcu i pogledam u taj vodo zahvat koji je na Strmcu, 1999.-2000. sam čak bio i u vašoj filternici, 
odnosno gore na Bačici, pa mislim Kovačević da se čovjek zvao koji mi je objasnio kako se to sve 
skupa pridobiva voda i onda sam vidio u principu da sa Strmca do Bačice ide ta voda, a dio vode je 
u samom jezeru Bačica, pa me zanima, vidio sam, mislim da sam prošle godine bio, onaj nasip je 
napravljen i postrojenja su. Da li je izmuljeno jezeru Bačica i da li je ono spremno za prihvat vode jer 
u jezero Bačica se nakuplja biološki otpad koji dolazi sa stabala i ostalo, od 70.-tih godina kada je 
napravljeno jezero Bačica nikada do sada nije izmuljeno koliko ja znam. Znači to je jedno od pitanja 
jer u svakom slučaju da je ta voda koja dolazi sa gorja Psunj puno je jeftinija u zahvatu nego ono što 
dobivamo iz Davora. Samim time ćemo vjerojatno poboljšati i financijsku situaciju firme ako to gore 
saniramo i ove cjevovode koje ste vi već spomenuli. Ja vam želim da to u sljedećim godinama, bez 
obzira što, ne znam kolega Radić kaže ovi lijevi, desni, nije bitno, to je  voda u Novoj Gradiški koju 
piju naši građani. Htio sam vas pitati za ovu imovinu od 2.089.000,00 kn, to ste dali odgovor ovdje 
što ste rekli da ćete na tržnici napraviti, odnosno aktivirati tu imovinu, mislim da nema potrebe da o 
ovim dijelovima govorimo, odnosno o tim financijama, jednostavno na one osnovne stvari sam, 
odnosno na osnovne premise koje sam mislio sam Vam ukazao, pa evo ako možete da mi odgovorite 
na tih par pitanja.“ 
 
 VLATKO GREINER: „Gospodine direktore, znate šta ima gore od ovoga kanala 
smrdljivoga? Kada vam punac i punica žive pored njega. Riješite to kako znate jer ja živ kraj mandata 
svoga neću dočekati, predzadnja kuća u Prvči, smrdi strašno.“ 
 
 DAVOR RUKAVINA: „Morao sam si zapisati mali podsjetnik, zaboravio bih koliko ste mi 
pitanja postavili. Vrlo kratko, znači poslovanje u 2018. godini je na žalost rezultat upravo, odnosno 
biti će rezultat ovoga o čemu sam ranije govorio. Znači cijene kakve imamo jednostavno nisu dostatne 
za pokrivanje svih troškova koje mi imamo, troškovi jesu ogromni, ovo što se spominje, ova cifra od 
100.000,00 kn za električnu energiju bi bila za prvih 10 mjeseci, sada je to 120.000,00 kn, jer znači 
11. i 12. idemo samo iz Davora i to jednostavno mora koštati. Znači u redovnom poslovanju 2018. 
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godine sigurno ćemo imati gubitak, mi ćemo ga na nekim drugim aktivnostima pokušati nekako 
dovesti do nekog prihvatljivog iznosa jer tu smo u nezgodnoj situaciji gdje s jedne strane smo 
trgovačko društvo kome je u cilju poslovati pozitivno. S druge strane mi smo trgovačko društvo 
kojemu je u cilju zadovoljiti usluge svojih korisnika, a ne poslovati jako pozivno, međutim s treće 
strane ako imamo loše poslovanje, onda nam se sijeku ruke u kandidiranju, odnosno apliciranju na 
bilo kakve projekte do kojih nam je izuzetno stalo, tako da smo u jednim škarama koje nisu 
jednostavne. Tu ću trebati isto tako i vaše razumijevanje u kasnijem radu. Što se tiče pitanja 
vodospreme na Bačici, dakle vodosprema na Bačici je završena i puštena u rad, ovoga trenutka bez 
te vodospreme mi ne bi bili u stanju opskrbljivati cijelo područje Nove Gradiške, jer za više dijelove 
grada, bez obzira na izuzetno visoki pritisak, mi ne možemo gurati vodu na više dijelove grada 
pumpama jer je to strahovito opasno postalo, znači mi guramo, na precrpnoj stanici Ljupina guramo 
preko 9 bara pritisak da bi uopće došli do ovih dijelova grada. Sada vam je to jedno balansiranje, 
znači sav sustav funkcionira na način, znači od Prkosa, vi svi znate gdje je, do Bačice imate jednu 
cijev. Znači ta cijev i vodi gore vodu u vodospremu i pušta vodu iz vodospreme u sustav naših 
korisnika. Dakle kada ne troši se na području grada onoliko koliko mi možemo iz Davora, da tako 
kažem, gurati vode na ovo naše područje, znači kada ta potrošnja nije toliko velika onda se puni 
vodosprema. U pravilu se to odvija u noćnim sati, znači u noćnim satima se vodosprema puni, danju 
se njen nivo spušta i sada smo već došli do toga da je to uspostavljeno i jako dobro funkcionira. Ono 
što je naš cilj, naša želja i čemu mi težimo je da vodospremu punimo sa Strmca, a do toga ćemo doći 
kada završimo rekonstrukciju zahvata što rade Hrvatske vode, zahvata na Strmcu i kada riješimo 
rekonstrukciju filter stanice na Bačici. Kada to završimo, mi se nadamo da će to biti u idućih dva 
mjeseca, trebali bi doći do toga da glavninu, ne mogu sada garantirati da ćemo sve, ali da glavninu 
vode koju trebamo za punjenje vodospreme na Bačici uzimamo sa Strmca. Znači to je nekakav cilj, 
to je nekakav koncept, do toga bi mi htjeli doći. Nisam opterećen ovim stručnim nekim postavkama, 
govorim to ovako kao ekonomista pa mislim da ćete me lakše razumjeti. Dakle, ovo čemu mi težimo 
je jedan normalan sustav upravljanja u kome ćemo iskoristiti blagodati koje imamo. Ovo što mi 
imamo vodu sa Strmca je blagodat, dakle, svi mi koji smo u to nešto uključeni znamo da je to tako i 
da svi koji nešto takvo imaju, mislim na neke druge vodovode, svim silama se trude maltene uzeti 
svaku litru. Dakle, mi ne možemo sa Strmca uzimati, postoji nekakav biološki minimum koji moramo 
ostaviti u potoku, mi ne možemo pokupiti svu vodu iz Šumetlice. Mi moramo ostaviti u toj Šumetlici 
taj određeni biološki minimum, uzimamo onoliko koliko možemo, ali ako budemo bili u mogućnosti, 
ne ako, nego kada to sve skupa krene.  Mi jesmo sada već u mogućnosti da punimo vodospremu na 
Bačici 24 sata, a nema tako velike potrošnje po noći, onda bi mi došli u poziciju da nešto malo 
smanjujemo, ne nešto malo, čak značajno smanjujemo troškove energije koji su najveći, ali nisu to 
samo troškovi energije, znači voda iz Davora je bunar, znači samo neusporedivo veći i dublji od 
bunara koji mi koristimo, ali ta voda traži određeni stupanj prerade i to košta. Znači ni to nije sve 
skupa jeftino, voda sa Strmca u principu traži kloriranje, dakle na postupku kloriranja završava 
postupak prerade vode koju mi uzimamo sa Strmca. Dakle, to je odgovor na ovaj dio. Što se tiče 
uređaja za pročišćavanje otpadnih voda, Gradonačelnik je rekao, to je tako, ja sam to malo spomenuo, 
znači mi smo jučer pustili u prethodno savjetovanje, to se tako zove, postupak u kontekstu javne 
nabave, on će trajati sedam dana, nakon toga ide javni natječaj, on bi trebao biti otvoren od negdje 
pred kraj ove godine. Znači u onom vremenu između Božića i Nove godine, biti će otvoren mislim 
60 dana i onda slijedi izbor, nadam se da ćemo proći na ovakav način kako mi očekujemo da ćemo 
proći, da će se to uklopiti u one iznose kako su bili definirani studijom, odnosno idejnim projektom. 
Ako to bude sve skupa tako mi očekujemo potpisivanje ugovora do 4. mjeseca 2019. i onda kreće 
projektiranje. Uređaj za pročišćavanje otpadnih voda funkcionira, taj cijeli projekt funkcionira na 
način da je postavljen idejni projekt, onaj tko dobije natječaj on i projektira i gradi, zato što ne 
možemo, ne smije se po kriterijima EU odrediti koju ćemo tehnologiju primijeniti da ne bi ispalo 
pogodovanje nekome. Znači to projektiranje opet traje neko vrijeme, u najboljem slučaju mi bi trebali 
krenuti u gradnju uređaja u jesen iduće godine.  Moramo završiti do kraja 2020., to je ono što je tužna 
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činjenica, e sada i ono što je malo tu spomenuto i ovo što ste Vi rekli, pitanje recipijenta, dakle 
prihvaćam sugestiju šta je južno, ja sam pisao to moram priznati, nisam dovoljno pažnje tome 
posvetio. Da je natječaj za uređaj pročišćavanja otpadnih voda prošao kada je prošao i natječaj za 
izgradnju otpadna voda prethodno obrađena u uređaju bi se izlijevala u taj lateralni kanal. S obzirom 
da to tada nije prošlo u međuvremenu su se promijenili kriteriji, kriteriji koje je propisala Europa su 
sada još žešći i moramo ići na treći stupanj prerade. Treći stupanj prerade kaže da nama, ne taj 
lateralni kanal, nego ni Šumetlica nije dovoljan recipijent, to znači da nema dovoljno vode koja bi 
bila u stanju prihvati li tu prethodno obrađenu vodu. Treći stupanj traje, znate mi se zaista u Hrvatskoj 
ponašamo kao veći katolici od Pape, treći stupanj prerade, taj kombinirani sustav prerade vam daje, 
neću reći pitku vodu ali visoko obrađenu vodu koja zaista ne bi na nikakav način ugrozila, ali tako su 
postavljeni kriteriji. Zbog toga mi sada radimo na idejnom projektu, u toku idućih šest mjeseci, znači 
u pola godine iduće 2019. ćemo raditi na projektu i onda idemo na natječaj, znači moramo izgraditi 
kolektor od budućeg uređaja ispod Prvče do Savskog boka, znači 8,5 km cjevovoda kojim ćemo tu 
vodu iz uređaja za pročišćavanje otpadnih voda voditi u Savu, jer je Sava tek dovoljan recipijent. 
Znači, tek Sava ima dovoljnu količinu vode koja može primiti, a da ne ugrozi biologiju koju imamo 
u ovom našem potoku Šumetlica. Šta to znači, da sada još malo kažemo, ja znam još i kada sam bio 
u Slavči za ovaj problem toga našega smrdljivog kanala. Na žalost to je nešto što jako dugo traje, 
katastrofalno dugo traje, neće svi problemi biti otklonjeni izgradnjom uređaja, ali u sklopu uređaja 
mi definiramo i mjerače, znači mi trebamo imati isfinancirano dva uređaja za mjerenje otpadnih voda 
na mjestima koje mi definiramo. Sada ja mogu vama reći jedno od tih mjesta će biti iza Kožare, znači 
Kožara radi svoj posao kako radi, oni sve uvijek uvjeravaju da oni fantastično obrađuju vodu i da ono 
sve skupa što ide od njih ne zagađuje okoliš ni najmanje. Ako ćete se provozati do Rešetarice pa 
vidite kako ona izgleda iza Kožare, to je spržena zemlja, točno vidite gdje počinje gdje završava taj 
utjecaj svega toga. Mi ne možemo dozvoliti, ono što je jako važno znati, ne možemo dozvoliti pristup 
otpadnih voda iz Kožare našem uređaju, ako se to dogodi, znači uređaj koji ćemo graditi ispod Prvče 
je taj treći stupanj prerade koji u sebi uključuje biologiju. Ako pustimo jedan dio, ja to sada pričam 
zaista, a o kemiji nemam blage veze, ali ako pustimo te otpadne vode iz Kožare da nam dođu na 
uređaj od te biologije neće ostati ni b, a to onda jako puno košta, tako da je naš zadatak strahovito 
važan i težak. Svaki puta kada smo mi dirnuli u taj problem uvijek je bilo da se mi borimo protiv 
radnih mjesta, da mi ugrožavamo radna mjesta nekima itd., međutim tada ćemo doći u situaciju da 
jednostavno postavimo to na način da kažemo da oni moraju osigurati ono što su potpisali. Dakle, 
naglašavam potpisali da će raditi pred tretman, znači ono što bi dolazilo na naš uređaj, a što bi išlo i 
tim putem koji sada imamo bi trebalo biti prethodno obrađeno sve kod njih u dvorištu, jer oni su rekli 
tada, to sam ja još tada bio u Slavči kada smo pripremali ovaj prijedlog aglomeracije, direktor Kožare 
je tada rekao da je za njih pre skupo da oni budu na našem uređaju i da će oni to riješiti sami u vlastitoj 
režiji. Tako su stvari postavljene i mi ćemo se toga držati maksimalno. To je što se tiče toga problema. 
Novi korisnici, na aglomeraciji Nova Gradiška, znači Rešetari, Cernik, Nova Gradiška, mi imamo 
napravljenih 3300 priprema na kućne priključke na vodoopskrbi, 1700 na odvodnji. To je jako veliki 
broj, ali sada se već suočavamo sa strašno problemima, jednostavno ja nisam siguran kako ćemo 
riješiti taj problem. Osim Nove Gradiške, znači u Cerniku i Rešetarima je rađena priprema na kućne 
priključke na vodoopskrbi i odvodnji za svaku kuću. Mi sada dolazimo u situaciju da ljudi ne žele 
potpisati ugovor. Ako ne napravimo 94% priključaka na projektu koji je financirala EU dolazimo do 
potencijalne opasnosti da nam se ruši cijeli projekt. Nadzor toga projekta traje 7 godina, znači mi 
moramo dokazati opravdanost toga projekta. Do sada je oko 70 milijuna kuna utrošeno u ovaj projekt, 
ako mi to ne osiguramo, znači jedan od najvažnijih kriterija je priključenost. Znači ako ne osiguramo 
94% priključenosti mi ulazimo u potencijalno prestrašan problem, a taj problem se zove vraćanje 
cjelokupnog iznosa primljenih sredstava, a to je nezamisliva šteta. To je prestrašno, a mi dolazimo 
do situacije u kojoj ljudi ne žele potpisati ugovor bez obzira troše li ili ne troše. Ja moram sada to 
reći, ogovaramo svoje sugrađane, ljudima je previše platiti 18,00 kn ili sada već koliko će biti, 
dvadesetak kuna mjesečno za fiksni dio za odvodnju, a kada ostaju bez vode u bunaru onda dolaze 



30 

 

kod nas i plaču da trebaju sutra. Dvadesetak kuna je 250,00 kn na nivou godine, znači mi govorimo 
o nekih 12-13 godina da opravdate koliko košta jedan kućni priključak. Jedan kućni priključak košta 
cca 4.500,00 kn, a mi smo sada u tom problemu da jednostavno ne znamo kako ćemo taj problem 
riješiti i trebati ćemo potpore i Gradonačelnika i načelnika  Cernika i Rešetara, mi jednostavno to 
moramo riješiti na bilo koji način. Što se tiče viših dijelove grada mi smo maksimalne napore, znači 
ovaj dio Male, ovo naše tzv. Ciglarsko brdo, znači mi znamo za taj problem, prošle godine 
gradonačelnik je bio u poziciji da sebe mogao izložiti kao vjerodostojan primjer kako sustav ne 
funkcionira dobro jer maltene četiri mjeseca nije imao vode u kući. Mi znamo za taj problem, mi smo 
ga ove godine rješavali sve do sada na način da smo sa precrpne stanice Zapolje i precrpne stanice 
Ljupina spajali ta dva dijela vodovoda i uspjeli postići dovoljan pritisak. Nije perfektan ali dovoljan 
da to funkcionira, sada kada je vodosprema u funkciji sada to funkcionira, ali to nije dobro. Zbog toga 
smo mi već izradili projektnu dokumentaciju i u tijeku je ishođenje građevinskih dozvola za precrpnu 
stanicu Mala i precrpnu stanicu sv. Roka koji će dovesti do toga, tu malo preduhitriti ćemo ovaj 
problem sanacije gubitaka, ali znači mi tu radimo na tome da onda ne moramo gurati tako veliki 
pritisak za cijelo područje da bi dospjeli u te više predjele grada nego ćemo do tih precrpnih stanica 
ići sa manjih tlakom onda odatle prepumpavati u ove više dijelove grada. Ovo što ste spomenuli ove 
probleme zamućenja oni su definitivno uzrokovane pucanjem, ali uzrokovani su izuzetno dugim 
razdobljem u kome je funkcionirao vodovod tako kako je funkcionirao. Vi imate jednu sliku, ako 
možete sebi zamisliti ako imate cijev u kojoj je prolazila voda koja je zamuljena, ne mutna, zamuljena, 
vi jednostavno imate kroz jako dugo razdoblje da se ta voda negdje skuplja, ona se u nekim trenucima 
odlijepi, da tako kažem jer ona negdje prođe. To će se događati još dosta vremena dok mi ne dođemo 
do toga da smo sve pročistili. Na žalost je to nešto što je neminovno i što je sporadično, ali će se 
događati. Što se tiče izmuljenja Bačice ja sam bio uvjeren u ovo što Vi govorite, dakle ja sam bio 
uvjeren, jer su me drugi uvjeravali da mi imamo strahovitu količinu mulja u jezeru. Dakle, prvo i 
osnovno mi ne upravljamo jezerom, jezerom upravljaju Hrvatske vode, mi imamo pravo na uzimanje 
vode iz jezera, imali smo. Izrađena su geološka mjerenja, geodezija je odradila svoje i utvrdila da je 
smanjenje kapaciteta akumulacije Bačica 10%. To nije dovoljno za Hrvatske vode da bi poduzeli tako 
značajan korak izmuljenja. Dakle, meni da je to netko rekao ja bih rekao – ti nisi normalan, dakle to 
su radili ljudi koji se u to razumiju, ja nisam taj koji to može prosuditi je li to baš tako ili nije. Evo ja 
mislim da sam odgovorio na sva pitanja. „ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Evo sada nakon ovako iscrpne informacije i puno pitanja koje 
ste postavili naši predstavnici klubova je li ima još netko pojedinačno. Evo još Gradonačelnik.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Pa evo imamo sada jedan primjer jedne tvrtke koja izlazi kao ptica fenix 
iz nečega, ima pravilan smjer i veselimo se tome da će jednoga dana postati zaista kvalitetna tvrtka. 
Međutim, objedinjavanje ili udruživanje dvije tvrtke Slavča i Vodovod Davor je počelo prije nekih 
12-13 godina. Ja ne vidim razloga, čak se i čudim da nije bilo suvislog političkog razmišljanja da se 
to dogodi tada. Tek sada prije dvije ili prije godinu i pol dana, možda malo jače smo uspjeli uvjeriti 
sve načelnike i potpisati takav jedan ugovor. Da nismo, samo da vam kažem, mi danas, ja ne znam 
da li bi se ova uprava održala s obzirom da šest mjeseci je sušni period, mi ne bi imali vode ili bi 
imali vodu daleko skuplju, kupovala bi se od Davora i iz Novske i pitanje je kako bi to bilo. Imali 
smo prije godinu dana, ja sam sam kao što i direktor kaže jedna od žrtava toga jednoga sustava, cijeli 
6., 7., 8. mjesec nemate vode, a imate malu djecu na kraju krajeva u pelenama. Tako da danas više 
nitko ne priča o tome, a sjećate se televizije, sve televizije su bile u Novoj Gradiški kada je trebalo 
pričati o tome da nema vode, da je voda prljava, na facebooku, na svim oblicima, prezentacijama, 
svim medijima su pokazivali vodu iz slavine kako je izgledala. Mi sada za koji dan imat ćemo 365 
dana stvarno čistu vodu i mislim da je to zasluga svih nas na kraju krajeva, što smo prepoznali tu 
ozbiljnost, a naročito direktora i jednoga i drugoga što rade na tom putu. Mi ćemo maksimalno pomoći 
ali tu će biti i određenih stvari koje su žrtve, a mi smo svi žrtve toga, direktor je lijepo objasnio da će 
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morati doći do realizacije poskupljenja cijene vode jer sve nešto košta, čak i da ne idemo na to ovaj 
sustav je nemoguće  održavati bez tih dodatnih sredstava. Ali opet ta povećanja neće prosječno ako 
uzmemo 10-12 kubika koliko prosječno domaćinstvo uzima povećanje neće biti skuplje od jedne 
kutije cigareta o kojoj možda nitko ne priča, a opet će biti strašno ako brojčano pokažemo koliko je 
jedno i koliko je drugo. Tako da to ćemo odmah poslije Nove godine vrlo ozbiljno razgovarati, imamo 
i sutra Skupštinu Vodovoda zapadne Slavonije i to moramo napraviti. To je cijena pitke vode, cijena 
kvalitetne vode, a to znamo tek onda kada nam se dogodi i ono što nam se prošle godine dogodilo. 
Hvala direktoru na iscrpnom Izvješću.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Možemo konstatirati da smo Informaciju o radu i 
poslovanju tvrtke Slavča i tvrtke Vodovod zapadne Slavonije primili na znanje. Želimo 
uspješan rad jednom i drugom direktoru i svim zaposlenicima.“  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške primilo je Informaciju o poslovanju tvrtke 
„Slavča“ za period 1. 1. - 7. 11. 2017. i tvrtke „Vodovod zapadne Slavonije″ d.o.o. za 
komunalne djelatnosti Nova Gradiška za period 8. 11. - 31. 12. 2017. godine na znanje. 

 
KLASA: 363 – 02/18 – 01/11 
URBROJ: 2178/15-01-18-6 
 
 (Informacija je prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

 
Točka 6. PRIJEDLOG PROGRAMA GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVE 

GRADIŠKE ZA 2019.  
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
 LJILJANA LUKAČEVIĆ, ispred Kluba vijećnika HDZ-a: „Naravno da smo pročitali ovaj 
radni materijal. Naš se Klub pravodobno odazvao pozivu v.d. pročelnika gosp. Zebića sa prijedlozima 
i inicijativama. Zapravo smo u svom prijedlogu nekako i smatrali da će dinamika i tema i održavanja 
sjednica ići upravo ovako kako je prijedlog i stavljen i pred nas. Međutim, mi smo treću godinu za 
redom inzistirali na tematskoj sjednici Gradskog vijeća usmjerenoj na izradu lokalnog programa 
demografske obnove. Ako je u Prijedlogu rada Gradskog vijeća ovo što vidimo na stranici 2. Prijedlog 
lokalnih mjera demografske obnove ta sjednica naš će Klub ovaj Prijedlog podržati.“ 
 
 MATEJ ZBORIL, u ime kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista, nakon što je pozdravio 
sve nazočne: „Klub vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista razmotrio je Program rada Gradskog vijeća 
za 2019. godinu te će isti u cijelosti prihvatiti.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Evo ja ću pročitati, znači prva stranica Ured grada, stranica 2. Prijedlog 
lokalnih mjera demografske obnove.“ 
 
 ZLATKO ZEBIĆ: „Samo ako mogu kratko dodati. Ovo je već treći puta da mi to ubacujemo, 
nije problem u tome, to je znači u Dnevnom redu. Problem je što vi nakon prijedloga svoga da uđe u 
Dnevni red dalje ne poduzimate ništa. Inicijativa treba doći sa strane vaše, predlagača jer u Poslovniku 
stoji – inicijativu i prijedlog za donošenje akata mogu dati građani, pravne osobe, članovi Vijeća, 
Klub vijećnika. Znači vi morate dostaviti materijale o kojima želite da se raspravlja. Ako ćemo ići na 
tematsku sjednicu onda nju treba pripremiti. Vi morate biti ti koji će dostaviti materijale o kojima 
želite da razgovaramo, morate dostaviti nacrt odluke predsjednici Vijeća koja će onda u roku od 60 
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dana odrediti, sjednica će se održati taj i taj dan s tim i tim Dnevnim redom, a stručne službe će to 
obraditi. Mi treću godinu jedno te isto ubacujemo i ne mrdamo dalje. Znači potez je na vama, 
mogućnost održavanja da li sjednice, da li točke Dnevnog reda je u programu, sada dalje aktivnost je 
na samom predlagaču.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „V.d. pročelnika je rekao da će stručne službe pomoći, tako da 
mislim da to neće biti neki problem.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 
Programa rada Gradskog vijeća na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. podstavak 21. Statuta Grada Nove Gradiške 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
  

P R O G R A M 
Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške za 2019. 

 
KLASA: 021 – 01/18 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-18-4 
 
 (Program rada prilog je ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 7. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O   
    SOCIJALNOJ SKRBI GRADA NOVE GRADIŠKE 
 
 U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnio je Zlatko Zebić, v.d. pročelnika Ureda za 
gradsku samoupravu. 

 
 Nakon iznesenog pojašnjenja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

VESNA ĐAPIĆ, u ume Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Evo, ja bih samo rekla 
da Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi grada Nova Gradiška Klub 
vijećnika SDP-a podržava i samo bih se referirala na, da me osobno raduje što su promijenjene, 
odnosno smanjene sredstva, cijena usluga Dječjeg vrtića sa 600,00 kuna na 500,00 kuna. To nije neki 
veliki iznos, ali je bitan pomak mjera demografije, kako je rekla kolegica Ptačnik, da se ipak nešto 
pokreće u tom pogledu.“ 
 

LJILJANA PTAČNIK, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnika i vijećnica Hrvatske 
Demokratske zajednice naravno, razmatrao je Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o socijalnoj skrbi i 
biti će protivan. Protivan će biti zato što smatra da postoji prostora za veće subvencioniranje vrtića i 
protivan će biti zbog cijene privremenoga smještaja u Prognaničkom naselju jer se uvodi najamnina 
9,00 kuna po kvadratnom metru, ali uvjeti u Prognaničkom naselju više su nego tako upitno i 
protivimo se tome.“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Ja bih vam samo rekao  jednu stvar koju možda znate ili ne znate, dolje u 
Prognaničkom naselju. Naime, hajdemo reći pola tih kućica je bilo pod okriljem Grada, a drugi dio 
pod okriljem ministarstva. I onda pod okriljem jednog dana, prije godinu dana, su članovi tog 
ministarstva došli i rekli: „mi odlazimo“, zajedno ti ljudi s nama jer mi ih više nećemo financirati. 
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Nemaju novaca. I onda je bilo pitanje, Gradonačelniče hoćete to preuzeti ili ćemo iz rasijati okolo, 
Glina je bila neka lokacija i još tamo Vrginmost i ne znam ni ja šta. Mi smo vidjeli koji su to ljudi. 
To su ljudi starije dobi koje je rat i ratne strahote odbile, odnosno odvukle od njihovog mjesta rođenja, 
odnosno prebivanja i došli su tu kod nas. Razgovarali smo s njima jer to je veliki teret i oni su rekli: 
„Ma mi ćemo pod cijenu bilo čega samo da ostanemo, prihvatite nas, mi ćemo platiti režije, mi ćemo 
platiti minimalno i taj najam. Međutim, tu ljudi su, imaju i socijalno su ne samo osjetljivi već su, 
većina tih ljudi u našem socijalnom fondu zbrinjavanja i praktično ono što oni dobiju od Grada, to 
ćemo vratiti nazad. Međutim i to nije dovoljno. Mi ove godine imamo, ja mislim preko 300.000,00 
kuna povećane struje, povećane vode, kanalizacije i tako dalje koje nismo računali i rebalansom smo 
to sada riješili. To je veliki novac. Oni su to sami prihvatili jer varijanta je da odlaze negdje, oni ne 
žele otići. Mi smo socijalno osviješteni i želimo ih ostaviti, zadržati, da budu ovdje, da budu tu. Zbog 
toga uvodimo nekakve stvari koje možda djeluju malo prema njima ne fer, ali nisu nefer već oni taj 
novac će tako dobiti i praktično zavrtjeti ćemo jedan krug, a mi ćemo smanjiti svoje troškove. 
300.000,00 kuna, 400.000,00 kuna i više, ministarstvo se odreklo tih stvari. Mogli smo se, ja sam 
mogao reći, to su vaši ljudi jer te ljude ako će demonstrirati, neće demonstrirati pred zgradom uprave, 
već će demonstrirati pred zgradom ministarstva. Ali, moramo postaviti stvari na svoje, moramo. 
Uvodimo sad i uveli smo limitatore na struju jer imate ljudi koji su živjeli tamo i bavili su se biznisom 
kojim je potrošeno jako puno struje. Imate navodno osobu koja glača za domaćinstva, za firme…. Vi 
svi znate koliko pegla troši struje na kraju krajeva i voda se trošila i sve. Mi moramo uvesti reda tamo 
i to uvodimo. Ove godine smo napravili veliki dio stvari, ali opet  smo 300.000,00 kuna morali da se 
izravnamo, morali smo to dati njima.“ 
 

ZLATKO ZEBIĆ: „Što se tiče Prognaničkog naselja nije u tome nitko oštećen. 
Gradonačelnik je sada iznio da je do sada, dok mi nismo preuzeli Prognaničko naselje, kompletne 
troškove Prognaničkog naselja snosilo Država, Regionalni ured nekadašnji za prognane. Oni su nama 
prepustili to, odrekli se toga Naselja, ostavili su nam ljude. E sad, pošto imate jedno brojilo i jedan 
trošak struje, jedan trošak vode, jedan ovo, pokušava se uvesti gore red, odnosno uveli smo limitatore 
za struju da se ne troši kako je. Svaki korisnik s nama potpisuje ugovor. U tom ugovoru preuzima 
obvezu plaćanja odvodnje, vode, smeća i ostaloga. Zatim, mi smo dakle u stavku 8, članka 25, koji 
sada mijenjamo pisalo je da korisnici prava na privremeni smještaj ne mogu biti korisnici prava na 
pomoć zbrinjavanja stanovanja niti Programa javnih potreba u području socijalne skrbi. Radi se o 
tome da svako onaj koji ima zajamčenu novčanu pomoć od centra ima i pravo do 50 posto toga iznosa 
koristiti pravo na stanovanje, odnosno pada na trošak Grada. Netko tko ima 1.000,00 kuna te 
zajamčene novčane naknade, ima pravo od Grada da mu se naplati 500,00 kuna da mu se plati najam 
stanova, voda, struja, smeće i to je Grad dužan da napravi. Mi sada ukidanjem ovog članka, stavka 8. 
ovoga članka, te korisnike kućica u Prognaničkom naselju, dajemo im zapravo pravo kao i svim 
ostalim stanovnicima grada Nove Gradiške koji su socijalno ugroženi. Znači, i oni imaju pravo da do 
50 posto toga iznosa subvencionira Grad, odnosno pravo na stanovanje koje te troškove plaća Grad i 
svaki onaj gore koji je u Prognaničkom naselju koji je dobio račun za vodu od Vodovoda Zapadna 
Slavonija, račun za Odlagalište, naš račun za najam koji je 300,00 kuna ima pravo podnijet nama 
zahtjev da mi to platimo i mi to plaćamo. Ali zašto smo uveli 200,00 kuna? Sada ću ja reći, ali ne bih 
htio da kažem. Vi sada da nemate tih 200,00 kuna, on ima pravo na 500,00 kuna, od toga 100,00 kuna 
potroši vode, smeća, 400,00 kuna ide Elektri. On troši 300,00 kuna struje, 300,00 kuna moramo platiti 
mi. Ovako smo mi uveli ovih 200,00 kuna kada radimo obračun, Mihaela zna, prvo namirujemo naš 
trošak, znači prvo namirujemo trošak Gada, trošak naših tvrtki i onda ono ostalo što ostane ide HEP-
u ili onom koji opskrbljuje strujom. Zbog toga je najam. Svaki onaj u naselju koji ima tih 200,00 
kuna, nije njegov trošak, nego zapravo subvencionira Grad. Onaj tko nije u sustavu socijale, da ima 
mirovinu ili neka druga primanja, taj će platiti stan kao i svatko drugi i nitko nije oštećen.“ 
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LJILJANA PTAČNIK: „Uz ova pojašnjenja,  ostajemo kod toga da postoji prostor za većim 
subvencijama vrtića i prilikom glasovanja ćemo biti suzdržani.“   

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 

odluke na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, nitko „protiv“, 5 „suzdržanih“ od 
glasovanja, na temelju članka 117. Zakona o socijalnoj skrbi („Narodne novine“, broj 157/13, 152/14, 
99/15, 52/16, 16/17 i 130/17) i članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

O D L U K U 
o izmjenama i dopunama Odluke 

o socijalnoj skrbi grada Nove Gradiške 
 

KLASA: 551 – 01/14 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-18-8 
 
 (Odluka je  prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 

 
 

Točka 8. PRIJEDLOG ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU NA PODRUČJU  
      GRADA NOVE GRADIŠKE 
 
 U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnijela je Andrea Štengl, v.d. pročelnice Upravnog 
odjela za urbanizam i komunalne poslove. 
 
 Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

ANTUN ŠKVORČEVIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Vezano za Prijedlog odluke o 
komunalnom doprinosu složio bih se, ovo se radi isključivo o usklađivanju sa novim Zakonom tako 
da oko toga ne bih uopće ništa imao namjeru govoriti, međutim, samo bih htio naglasiti jednu drugu 
stvar, a to je vezano za to što je, za visinu komunalnog doprinosa vezano za gradnju, znači uvijek sam 
bio pobornik toga da se ljudima koji grade na neki način pomogne, odnosno omogući da imaju 
minimum troškova prilikom dobivanja te građevinske dozvole i svega ostaloga jer inače gradnja nije 
jeftina i vidimo svi da ovih zadnjih godina, barem ne vidimo baš puno dizalica kod nas u gradu, da 
se nešto gradi tako da jednostavno vezano za gradnju i općenito davanja za komunalni doprinos treba 
uvijek gledati kao nekakvu mjeru, ako je moguće poticajnu da ljudi lakše izgrade nešto. Naravno zato 
imamo druge fondove, ove europske i što ja znam pa infrastrukturu kroz taj oblik financiranja tražimo 
izvor na toj strani. Znači, ovaj od jednu kunu, doprinos po kubičnom metru koliko sam u točki 10, 
odnosno 10b, ako sam dobro razumio, u članku 10b. da se sve u vrijeme primjene Zakona o 
bespravnoj gradnji, o Zakonu o postupanju u nezakonito izgrađenim zgradama bude ista jedinična 
vrijednost i za gradnju stambenih i pomoćnih objekata, znači po jednu kunu po kubičnom metru. 
Nadam se da sam dobro razumio. Znači, ta primjena ja bih ostavio i kada prestane važiti ovaj Zakon 
o objektima bespravno sagrađenim. Znači, ta jedna kuna je vrlo bitna, daj Bože da i ove godine 
naknada bude manja pa da ljudi tu nemaju nekakvih velikih troškova, da konačno kod nas počnu 
nicati nove kuće, stambeni objekti i da se gradi, a da Grad praktično iz drugih izvora nastoji financirati 
infrastrukturu. Tako da, mi ćemo podržati Izmjene u ovom obliku koji ste predložili.“ 
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 Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 
odluke na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
od glasovanja, na temelju članka 78. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“, broj 
68/18) i članka 34. stavka 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 
1/18), donijelo je  

O D L U K U 
o komunalnom doprinosu  

na području grada Nove Gradiške 
 
KLASA: 363 – 01/18 – 01/05 
URBROJ: 2178/15-01-01-18-4 
 
 (Odluka je  prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 9. PRIJEDLOG ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI NA PODRUČJU  
     GRADA NOVE GRADIŠKE  
 
 Budući se za raspravu nije nitko javio, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 
„za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 95. stavka 1. Zakona o 
komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“, broj 68/18) i članka 34. stavka 1. alineja 2. Statuta 
Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

 O D L U K U 
o komunalnom doprinosu  

na području grada Nove Gradiške 
 
 
KLASA: 363 – 01/18 – 01/05 
URBROJ: 2178/15-01-01-18-4 
 
 (Odluka je  prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 

 
 

Točka 10. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA ZA 
       2017.  
  
 U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnijela je Ljiljana Ranisavljević,  v.d. pročelnice 
Upravnog odjela za financije. 
 Nakon uvodnog obrazloženja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

ŽELJKO BEŠLIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Iz 2016. godine preneseno 3.880.000,00 
kuna kao višak prihoda, a u 2017. ostaje manjak od 1.816.000,00 kuna. To znači da je manjak 
Proračuna u tekućoj godini pokriven suficitom iz prethodne godine jer se u 2016. godine prenijelo, 
2017. godine prenijelo 3,880.000,00 kuna za gradnju objekata u svrhu predizborne kampanje, te višak 
od 2,071.000,00 kuna zbog toga će Klub HDZ-a biti protiv ove Odluke o raspodjeli.“ 
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MATEJ ZBORIL, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista:  „Klub vijećnika SDP-
a i Hrvatskih laburista razmotrio je ovaj Prijedlog. Pročelnica Ljiljana Ranisavljević nam je sve 
objasnila detaljno i nemamo nikakvih primjedbi i ovaj Prijedlog prihvaćamo.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 

odluke na glasovanje. 
 

 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, bez „suzdržanih“ od 
glasovanja, na temelju članka 82. stavka 2. Pravilnika o proračunskom računovodstvu i računskom 
planu („Narodne novine“, broj 124/14, 115/15m 87/16 i 3/18) i članka 34. stavak 1. alineja 5. Statuta 
Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

O D L U K U 
o raspodjeli rezultata poslovanja za 2017. 

 
KLASA: 400 – 06/18 – 01/08 
URBROJ: 2178/15-01-01-18-3 
 
 (Odluka je  prilog ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
 Po završetku zadnje točke Dnevnog reda, Predsjednica Gradskog vijeća i Gradonačelnik 
čestitali su Božićne i novogodišnje blagdane. 
 
  Nakon toga Predsjednica  Gradskog vijeća zaključila je rad 13. sjednice Gradskog vijeća 
Grada Nove Gradiške u 16,30 sati. 
 
               
VODITELJ ZAPISNIKA                PREDSJEDNICA 
         GRADSKOG VIJEĆA 
     Nela Bednarik 
                            Ljepša Rakas Vujčić, dr.med. 
KLASA: 021 – 05/17– 01/14 
URBROJ: 2178/15-01-01-18-2 
 


